
Proces-verbal
incheiat in $edinta extraordinara a Consiliului

General al Municipiului Bucure$ti din data
de 19 februarie, orele 15.00

$edinta a avut loc in sala de consiliu de la etajul III din c1adirea
Primariei Municipiului Bucure$ti, la care au participat 50 din cei 55 de
consilieri generali.

La $edinta au participat urmatorii: domnul Primar General Sorin
Mircea Oprescu, domnul Secretar General Tudor Toma, domnul Ion
Tincu Prefectul Municipiului Bucure$ti.

Au fost invitati sa participe urmatorii: directorii aparatului propriu al
P!i~~~i~i MUDiQipl~l_uiSqqlre~tl,_ pn=.sa$i televiziunea.

La $edinta au fost absenti urmatorii consilieri generali: Berbecaru
Alin Dumitru, Florescu Drago$, lovici Victor Teodor, Mircea Valentin,
Paduraru Alexandru.

Domnul Secretar General Tudor Toma
Am sa va rog sa fiti atenti la notele pe care Ie voi citi pentru ca se

refera la multe dintre proiectele de pe ordinea de zi, de astazi.

Prin prezenta, va aducem la cuno$tinta, ca dl. Sarbov Soare
Constantin, a formulat 0 petitie adresata Consiliului General al
Municipiului Bucure$ti, inregistrata la Directia Asistenta Tehnica $i
Juridica a C.G.M.B. cu nr. 518/19.02.2009.

Tnopinia petentului, proiectul de hotarare privind "privind solicitarea
catre Guvernul Romaniei de emitere a unei hotarari privind aprobarea
declan$arii procedurii de expropriere pentru imobilele ramase de
expropriat precum $i suma globala estimata a despagubirilor, in vederea
continuarii finalizarii lucrarii de interes public local Dublarea Diametralei
N-S pe tronsonul Buze$ti - Berzei - Vasile Parvan - Calea Rahovei" nu
respecta cadrul legal general din urmatoarele considerente:

Lucrarea respectiva este de interes local iar competenta declararii
utilitatii publice apartine Consiliului General $i nu Guvernului, fiind deci
aplicabila Legea nr. 33/1994 $i nu Legea nr. 184/2008 $i Legea nr.
198/2004.

Pentru aceste motive, petentul care este unul dintre proprietarii
imobilelor ce vor fi expropriate i$i declara intentia de a se adresa justitiei.
Guvernul va returna propunerea Consiliului General intrucat nu se poate
amesteca in bugetul Primariei Myni~lpilJlui Bucure$ti, in locul C.G.M.B.
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Direc~ia Urbanism ~i Amenajarea Teritoriului, prin adresa inregistrata
la Direc~ia Asisten~a Tehnica ~i Juridica sub nr. 308/18.02.2009, solicita
Consiliului General al Municipiului Bucure~ti sa retraga de pe ordinea de
zi proiectul de hotarare privind aprobarea planului urbanistic zonal Str.
Gral. Gheorghe Manu nr. 17, sector 1, deoarece avizul em is de Comisia
Tehnica de Amenajare a Teritoriului ~i Urbanism a fost anulat, urmand
ca aceasta sa reanalizeze documenta~ia dupa ce Ministerul Culturii,
Cultelor ~i Patrimoniului Na~ional, prin direc~iile sale de specialitate va
reanaliza avizul cu nr. 1659/SMI/25.02.2008, emis pentru acest PUZ de
catre Direc~ia pentru Cultura, Culte ~i Patrimoniu Cultural Na~ional
Bucure~ti.

Prin urmare, Direc~ia Urbanism ~i Amenajarea Teritoriului aduce la
cuno~tin~a faptul ca documenta~ia ce se afla pe ordinea de zi a ~edin~ei
extraordinare din data de 19 februarie 2009 este cea bazata pe avizul
anulat, ~i nu poate fi supusa dezbaterii Consiliului General al Municipiului
Bucure~ti.

Prin adresa nr. 801536/30.01.2009, inregistrata la Direc~ia
Asisten~a Tehnica ~iJuridica a C.G.M.B. cu nr. 302/04.02.2009, Institu~ia
Prefectului Municipiului Bucure~ti a depus plfmgere impotriva Hotararii
C.G.M.B. nr. 404/2008 pentru modificarea anexei nr. 4 la Hotararea
C.G.M.B. nr. 257/2008 privind aprobarea unui schimb de terenuri intre
municipiul Bucure~ti ~i proprietatea privata a S.C. Meridian Sud S.R.L.

In motivele plangerii se men~ioneaza ca la momentul adoptarii
Hotararii C.G.M.B. nr. 404/2008 Hotararea C.G.M.B. nr. 257/2008 era
suspendata de drept, conform art. 3 alin. (3) din Legea 554/2004, privind
contenciosul administrativ, cu modificarile ulterioare. In consecin~a,
Hotararea C.G.M.B. nr. 257/2008 nu poate fi modificata pana la
solu~ionarea cauzei de catre instan~a de judecata.

De asemenea, contestatarul arata ca actul administrativ modificator
nu a fost adoptat cu respectarea normelor imperative referitoare la
procedura adoptarii actelor administrative, intrucat a fost adoptat prin
suplimentarea ordinii de zi a ~edin~ei C.G.M.B. din data de 09.12.2008.
Ori, sub acest aspect, art. 43 din Legea nr. 215/2001 privind
administra~ia publica locala republicata, cu modificarile ulterioare,
prevede ca suplimentarea se admite "numai pentru probleme urgente,
care nu pot fi amanate pana la ~edin~a urmatoare", insa in acest caz nu
rezulta in ce consta urgen~a pentru care proiectul de hotarare a fost
supus dezbaterii ~i aprobarii C.G.M.B.

Avand in vedere cele mai sus-mentionate, Institutia Prefectului, .
Municipiului Bucure~ti solicita re~G)(~ar~.Hotararii C.G.M.B. nr. 404/2008
pentru modific rea anexei nr."<,4'la ~Hofa.(area C.G.M.B. nr. 257/2008
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privind aprobarea unui schimb de terenuri intre Municipiul Bucure~ti ~i
proprietatea privata a S.C. Meridian Sud S.R.L.

Prin adresele nr. 805145/11.02.2009, 804923/11.02.2009,
804945/11.02.2009, 805485/12.02.2009, 805605/12.02.2009,
805840/13.02.2009 inregistrate la Direc~ia Asisten~a Tehnica ~i Juridica
a C.G.M.B. cu nr. 428/12.02.2009, 429/12.02.2009, 430/12.02.2009,
451/13.02.2009, 452/13.02.2009, 502/18.02.2009 Asocia~ia Salva~i
Bucure~tiul, Asocia~ia pentru Tranzi~ia Urbana, Agen~ia de Monitorizare a
Presei, Asocia~ia Bucure~ti, Ordinul Arhitec~ilor din Romania ~i Uniunea
Arhitec~ilor din Romania solicita Consiliului General al Municipiului
Bucure~ti sa nu aprobe proiectul de hotarare privind Planul Urbanistic
Zonal - str. Constantin Noica - str. Calea Plevnei - str. $tirbei Voda
sector 1 - Complex Multifunc~ional Urban Dambovi~a Center.

Tn motivele plangerilor se men~ioneaza ca Planul Urbanistic Zonal
contravine Ordonan~ei de Urgen~a a Guvernului nr. 195/2005 privind
protec~ia mediului, Legii nr. 122/2007 pentru aprobarea Ordonan~ei de
Urgen~a a Guvernului nr. 95/2006 privind aprobarea Actului adi~ional la
Contractul de parteneriat public-privat pentru reconversia func~ionala a
amplasamentului "Centrul Dambovi~a" ~i de finalizare a construc~iilor
existente ~i mandatarea Ministerului Transporturilor, Construc~iilor ~i
Turismului pentru semnarea acestuia ~i Hotararii C.G.M.B. nr. 66/2006
privind aprobarea normelor privind asigurarea numarului minim de locuri
de parcare pentru noile construc~ii ~i amenajari autorizate pe teritoriul
Municipiului Bucure~ti ~i a prospectelor necesare unei corecte func~ionari
a arterelor de circula~ie. De asemenea, se men~ioneaza ca nu exista
avizul Agen~iei Regionale pentru Protec~ia Mediului Bucure~ti, avizul
Autorita~ii Aeronautice Civile Romane ~i avizul Brigazii de Poli~ie Rutiera.
Contestatarii arata ca implementarea proiectului ar duce la inundarea
subsolurilor a numeroase imobile din zona adiacenta ~i ar paraliza
re~eaua de canalizare ~i re~elele de utilita~i ale zonei.

3

Prin adresa nr. 806839/17.02.2009, inregistrata la Direc~ia
Asisten~a Tehnica ~i Juridica a C.G.M.B. cu nr. 508/19.02.2009, domnul
Mihai Cuptor a depus plangere impotriva proiectului de hotarare privind
aprobarea planului urbanistic zonal - B-dul Expozi~iei nr. 22-30,
sector 1.

Tnmotivele plangerii se men~ioneaza ca domnului Mihai Cuptor i-a
fost incalcat dreptul de proprietate. Drept urmare, contestatarul a ini~iat
ac~iune in instan~a avand ca obiect constatarea nulita~ii absolute a
contractului de vanzare-cumpara,y&,,-aDtel1ttficatsub nr. 1878/04.08.2008;
a incheierii de intabulare din ,d'ata de 06.08.2008 ~i rectificarea car~ii
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funciare In sensul radierii dreptului de proprietate al domnului Pascu
Claudiu ;;i al doamnei Pascu Miruna.

Avand In vedere cele mai sus-men~ionate, contestatarul solicita
suspendarea procedurilor administrative prin care familia Pascu ar putea
obtine autorizatia de constructie., , ,

Prin prezenta va aducem la cuno;;tin~a ca prin adresa Inregistrata
la Direc~ia Asisten~a Tehnica ;;i Juridica a C.G.M.B. sub nr.
504/18.02.2009 Asocia~ia Frontului Negustoresc Obor ne In;;tiin~eaza ca
Hotararea C.G.M.B nr. 213/2005 privind aprobarea unor Planuri
Urbanistice Zonale a fost anulata pa~ial (referitor la PUZ Str. Ziduri Mo;;i
- Pia~a Obor - pozi~ia 63) prin sentin~a civila nr. 1658/23.05.2008 a
Tribunalului Bucure;;ti, ramasa definitiva ;;i irevocabila prin respingerea
recursului.

Avand In vedere cele mai sus men~ionate se solicita:
- Intocmirea, In regim de urgen~a, a unui proiect de hotarare privind

constituirea unei Comisii de ancheta care sa stabileasca daunele
prod use In urma demolarii ilegale a Pie~ei Publice Obor;

- Intocmirea, In regim de urgen~a, a unui proiect de hotarare privind
refacerea ;;i modernizarea Pie~ei Obor ca pia~apublica.

Prin adresele nr. 805134/11.02.2009, 805140/11.02.2009,
805138/11.02.2009, 805171/11.02.2009, 805136/11.02.2009,
Inregistrate la Direc~ia Asisten~a Tehnica ;;i Juridica a C.G.M.B. sub nr.
420/12.02.2009, 421/12.02.2009, 422/12.02.2009, 423/12.02.2009,
424/12.02.2009, Asocia~ia pentru Dezvoltare Durabila - Viitor Plus,
Andronache Georgeta, Andronache Veronica Mihaela, Bena Romulus
Andrei, Andronache Adrian solicita Consiliului General al Municipiului
Bucure;;ti sa nu aprobe planul urbanistic zonal - PUZ - str. Ion
Brezoianu nr. 23 - 25, sector 1 pentru urmatoarele motive:

- In biian~ul teritoriai suma suprafe~elor destinate diferitelor func~iuni
depa;;e;;te suprafa~a totala a amplasamentului ce a generat Planul
Urbanistic Zonal. Acela;;i lucru este valabil ;;i pentru repartizarea
procentuala a func~iunilor;

- avizele care Inso~esc proiectul de hotarare mai sus men~ionat nu
sunt Intocmite In conformitate cu prevederile legale;

- Planul Urbanistic Zonal propune 0 Inal~ime de 42 metri, mult
peste limita maxima a Zonei Protejate 42- Zona Brezoianu, subzona
Cp1 b, de 16 metri.

Prin adresa nr. 800325/2J.01.2009, Inregistrata la Direc~ia
Asisten~a Tehnica ;;i Juridica c;l,,:C.G.'M.B.cu nr. 239/30.01.2009, S.C.
DUMICOM PRODCOMIMPEt":~··S.R.L. a "depus plangere Impotriva
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Hotararii C.G.M.B. nr. 202/2008 privind eliberarea certificatului de
atestare a dreptului de proprietate asupra terenului Tnsuprafaia de 939,8
mp - teren cota parte indiviza, situat in ~os. Berceni nr. 183, sector 4,
aflat Tnpatrimoniul societaiii comerciale "Concordia A 4" S.A.

In motivele plangerii se meniioneaza ca prin emiterea de catre
Consiliul General al Municipiului Bucure:;;ti a Certificatului de atestare a
dreptului de proprietate catre S.C. Concordia A 4 S.A., a fost Tncalcat
dreptul de proprietate al S.C. DUMICOM PRODCOMIMPEX S.R.L.
asupra suprafeiei Tncota parte indiviza de 663,1 mp.

Avand Tn vedere cele mai sus-meniionate, S.C. DUMICOM
PRODCOMIMPEX S.R.L. solicita anularea pariiala, pentru suprafaia de
663,1 mp Tncota parte indiviza a Hotararii C.G.M.B. nr. 202/2008 privind
eliberarea Certificatului de atestare a dreptului de proprietate asupra
terenului Tn suprafaia de 939,8 mp - teren cota parte indiviza, situat in
~os. Berceni nr. 183, sector 4, aflat Tn patrimoniul societaiii comerciale
"Concordia A 4" S.A.

Ministerul Culturii, Cultelor :;;i Patrimoniu\ Naiional, prin adresa
Tnregistrata la Cabinetul Secretarului General al Municipiului Bucure:;;ti
sub nr.351/6/28.01.2009, solicita Consiliului General al Municipiului
Bucure:;;ti sa retraga de pe ordinea de zi proiectul de hotarare privind
aprobarea planului urbanistic zonal Str. Gral. Gheorghe Manu nr. 17,
sector 1, pentru reanalizarea de catre minister, prin structurile de
specialitate, a avizului nr.1659/SMI/25.02.2008 em is de Direciia pentru
Cultura, Culte :;;iPatrimoniu Cultural Naiional Bucure:;;ti.

Prin adresa nr. 800132/26.01.2009, Tnregistrata la Direciia
Asistenia Tehnica :;;iJuridica a C.G.M.B. cu nr. 240/30.01.2009, domnul
Militaru Pop Horia Drago:;; solicita acordarea cu prioritate, fara Iicitaiie a
unei locuinie, a unui spaiiu comercial :;;i a unei suprafeie de teren
intravilan de 600 mp, Tn calitate de beneficiar al Legii nr. 341/2004 a
recuno:;;tiniei faia de eroii-martiri :;;i luptatorii care au contribuit la victoria
Revoluiiei romane din decembrie 1989. Domnul Militaru Pop Horia
Drago:;; meniioneaza ca de la intrarea Tn vigoare a Legii nr. 42/1990
pentru cinstirea eroilor-martiri :;;i acordarea unor drepturi urma:;;ilor
acestora, raniiilor, precum :;;i luptatorilor pentru victoria Revoluiiei din
Decembrie 1989, abrogata prin Legea nr. 341/2004 a recuno:;;tiniei faia
de eroii-martiri :;;i luptatorii care au contribuit la victoria Revoluiiei romane
din decembrie 1989, nu a beneficiat de niciun drept prevazut de aceste
legi (Iocuinia, spaiiu comercial).

Prin adresa nr. 80Q. 128-;}t.2009, Tnregistrata la Direciia
Asistenia Tehnica :;;iJuridi . 'a ..£~G.M:B. "~u nr. 272/03.02.2009, domnul

Baican Laure~~iIiUS f.depus Plang~re.jm~~tnva;;Oi::Ui d:
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hotarare privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal - str. Agatului nr.
224-234, sector 1.

In motivele plangerii se mentioneaza ca acest Plan Urbanistic
Zonal prevede construirea unei artere de circulatie pe terenul aflat Tn
proprietatea sa. Contestatarul mentioneaza ca pana Tn prezent nu s-a
emis niciun act normativ privind exproprierea acestui teren ~i nu s-a facut
un studiu de impact care sa justifice necesitatea unei artere de circulatie
pe terenul aflat Tnproprietatea sa.

Avand Tnvedere cele mai sus-mentionate, domnul Baican Laurent
Virgilius solicita ca proiectul de hotarare privind aprobarea Planului
Urbanistic Zonal - str. Agatului nr. 224-234, sector 1 sa nu fie introdus pe
ordinea de zi a ~edintei Consiliului General al Municipiului Bucure~ti.

Prin adresa nr. 800978/28.01.2009, Tnregistrata la Directia
Asistenta Tehnica ~i Juridica a C.G.M.B. cu nr. 270/03.02.2009, S.C.
ALLEGRO MAXI TAXI S.A. solicita ca Tn baza art. 12 din Legea nr.
137/2002 privind unele masuri pentru accelerarea privatizarii, cu
modificarile ~i completarile ulterioare, sa Ti fie eliberat Certificatul de
atestare a dreptului de proprietate asupra terenului situat Tn str. Chitila
Triaj nr. 4, sector 6, Bucure~ti, Tn suprafata de 18923,45 mp ~i asupra
terenului situat TnCalea Giule~ti nr. 250, sector 6, Bucure~ti, Tnsuprafata
de 1206,03 mp.

Prin adresa nr. 3351/29.01.2009, Tnregistrata la Directia Asistenta
Tehnica ~i Juridica a C.G.M.B. cu nr. 313/05.02.2009, domnul consilier
juridic Ivancu lonel din cadrul Aparatului Permanent al C.G.M.B. ne
aduce la cuno~tinta ca prin Sentinta Civila nr. 1658/23.05.2008 a
Tribunalului Bucure~ti, pronuntata Tn dosarul nr. 20015/3/2007/3/2008,
instanta anuleaza Tn parte Hotararea C.G.M.B. nr. 213/2005, Tn privinta
P.U.Z.-ului str. Ziduri Mo~i - Piata Obor - pozitia 63 din anexa.

De asemenea, prin Tncheierea din data de 01.10.2008 a
Tribunalului Bucure~ti, pronuntata Tn dosarul 24778/3/2007, instanta
suspenda executarea Hotararii C.G.M.B. nr. 131/2005, pozitia 3 din
anexa, de aprobare a P.U.Z. str. Padurea Neagra - str. Padurea
Pustnicu, doar Tn ceea ce prive~te terenul proprietatea reclamantului
Daghie Victor Lucian.

Prin adresa nr. 805154/11.02.2009, Tnregistrata la Directia
Asistenta Tehnica ~i Juridica a C.G.M.B. cu nr. 416/12.02.2009,
Asociatia Salvati Bucure~tiul a depus plangere Tmpotriva Hotararii
C.G.M.B. nr. 19/2009 privind aproQar-ea.Planului Urbanistic Zonal - Str.
$coala Floreasca nr. 28, sector )~ '.\ f."
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Tnmotivele plangerii se mentioneaza ca documentatia care a stat la
baza avizarii acestui PUZ contine date false.

Avand in vedere cele mai sus-mentionate, Asociatia Salvati, "
Bucure~tiul solicita revocarea Hotararii C.G.M.B. nr. 19/2009 privind
aprobarea Planului Urbanistic Zonal - Str. $coala Floreasca nr. 28,
sector 1.

Prin mai multe adrese (nr. 805134/11.02.2009, 805140/11.02.2009,
805138/11.02.2009, 805171/11.02.2009, 805136/11.02.2009),
inregistrate la Directia Asistenta Tehnica ~i Juridica a C.G.M.B. (sub nr.
420/12.02.2009, 421/12.02.2009, 422/12.02.2009, 423/12.02.2009,
424/12.02.2009), domnii Preda Mihail, Ion Olteanu, Vrabie Razvan,
Cerin Gheorghe, Ciprian Catalin Necula, Sanziana Olteanu, Oana Preda,
Bahnaru Cristina, Presada Florina Raluca, Tataru Cristiane Ecaterina,
Popa loana Irimia Minodora, Vrabie Ana Maria, Asociatia pentru
Tranzitie Urbana,Asociatia Bucure~ti Pro Urbe, solicita Consiliului
General al Municipiului Bucure~ti sa nu aprobe Planul Urbanistic Zonal -
PUZ - str. Ion Brezoianu nr. 23 - 25, sector 1 pentru urmatoarele motive:
- in bilantul teritorial suma suprafetelor destinate diferitelor functiuni
depa~e~te suprafata totala a amplasamentului ce a generat Pianul
Urbanistic Zonal. Acela~i lucru este valabil ~i pentru repartizarea
procentuala a functiunilor;
- avizele care insotesc proiectul de hotarare mai sus mentionat nu sunt
intocmite in conformitate cu prevederile legale;
- Planul Urbanistic Zonal propune 0 inaltime de 42 metri, mult peste
limita maxima a Zonei Protejate 42- Zona Brezoianu, subzona Cp1 b, de
16 metri.

Prin adresa nr. 43215/2009 inregistrata la Directia Asistenta
Tehnica~iJuridica .sub- nf:359/2009 doamna-consilier juridic Vlad
Luchiana Carmen din cadrul Aparatului Permanent de Lucru din cadrul
C.G.M.B. ne aduce la cuno~tinta ca pe rolul Tribunalului Bucure~ti,
sectia a IX a Contencios Administrativ ~i Fiscal se afla dosarul nr.
43215/3/2008 in care reclamanta Dragoteanu Maria Daniela solicita
instantei de judecata in contradictoriu cu C.G.M.B. ~i PMB sa dispuna
obligarea paratilor la emiterea hotararii de aprobare a Planului Urbanistic
Zonal Str. Buze~ti-str. Dr. Sergiu nr. 2-18, sector 1, ca urmare a
nesolutionarii cererii inregistrata sub nr. 725245/14.04.2008 la Directia
Asistenta Tehnica ~i Juridica ..sue sanctiunea platii de penalitati in
cuantum de 1000 RON pe zi dEfintarziere.

;~ .~,
Mentionam ca pana ir _p,rezentnu a fost inaintat spre dezbaterea

~i aprobarea C.G.M.B. niciuri p·t-oiect de hotarare cu privire la Planului
Urbanistic zonal'\ Str ....BUZt~t\.~ ..~~r. ~~.' Sergiu nr. 2-18, sector 1,
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documentatia aflElndu-se la Directia Urbanism §I Amenajare a
Teritoriului.

Prin adresa nr. 801906/02.02.2009 Tnregistrata la Directia Asistenta
Tehnica §i Juridica a C.G.M.B. sub nr. 301/04.02.2009 Directia Silvica,
Bucure§ti prin domnul Director Theodor Chiriac a formulat plangere
prealabila Tmpotriva Hotararii C.G.M.B. nr. 263/29.05.2008 privind
aprobarea Planului Urbanistic Zonal - Modificare PUZ - Aleea Tei§ani
(tarlaua 468) - Padurea Pustnicu - Padurea Baneasa, sector 1 - pentru
o suprafata de teren de 499346,99 mp teren proprietate persoana
juridica.

In adresa se mentioneaza ca aprobarea PUZ-ului mai sus
mentionat §i emiterea avizului de urbanism nr. 6/1/10/20.02.2008 pentru
beneficiarul Impact Developer & Contractor S.A. constituie acte juridice
lovite de sanctiunea nulitatii absolute deoarece sunt emise cu, ,

nerespectarea dispozitiilor Hotararii C.G.M.B. nr. 254/29.05.2008, Tn
anexa careia Tn mod legal nu apare drumul public denumit strada Vadul
Moldovei, sectorul 1, terenul forestier proprietatea publica a statuiui aflat
Tnadministrarea Directiei Silvice Bucure§ti §i compus din drumul forestier
nr. FE008 68 D1, pe 0 lungime de 1,3 km, Tntre borna nr. 37 §i borna nr.
40, §i linia parcelara care desparte parcelele nr. 16 §i nr. 19 pe 0 lungime
de 350 metri liniari, Tntre borna nr. 40 §i borna nr. 41, din cadrul U.P.II
Baneasa.

In urma Sentintei Civile nr. 1492/12.05.2008 ramasa definitiva §i
irevocabila Tribunalul Bucure§ti Sectia a-IX-a Contencios Administrativ §i
Fiscal a dispus anularea dispozitiilor privind declararea ca drum public
d~rlumit strad9 Vadul Moldovei, sector 1, a terenului forestier proprietate
publica a statului aflat Tn administrarea Romsilva - Directia Silvica
Bucure§ti.

Avand Tn vedere cele mai sus mentionate, se solicita de catre
domnul Theodor Chiriac - director Directia Silvica Bucure§ti abrogarea
Hotararii C.G.M.B. nr. 263/29.05.2008 §i a avizului de urbanism nr.
6/1/10/20.02.2008.

Prin adresa nr. 800568/2009 Tnregistrata la Directia Asistenta
Tehnica §i Juridica a CGMB sub nr. 257/2009 domnul Gheorghe Stelian
ne aduce la cuno§tinta ca Circul Globus ocupa Tn mod abuziv terenurile
situate Tnstr. Aleea Circului nr. 5 ,respectiv str. Dinu Vintila nr. 12, sector
2, proprietatea acestuia.

Prin adresele nr. 427, 428, 429 §i 430/05.06.2007 domnul
Gheorghe Stelian a notificat Circul._kJlobus solicitand sa elibereze
terenurile sus mentionate , iar Gol1siliu) GeFl,eralal Municipiului Bucure§ti
sa ia toate maSUr\le legale p;~tru rezolvarea acestei situatii. Deoarece
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Circul Globus nu s-a conformat acestei notificari domnul Gheorghe
Stelian a formulat 0 actiune In instanta prin care solicita revendicarea
imobilelor sus mentionate §i plata unei sume reprezentand lipsa de
folosinta a imobilelor, In cuantum de 60000 Euro/luna din luna iunie 2007
§i pana la momentul predarii. Acest proces a fost suspendat datorita unei
actiuni introduse de catre Circul Globus prin care acesta solicita anularea
titlurilor de proprietate asupra imobilelor aflate in litigiu, actiune care s-a
solutionat prin respingerea cererii formulate de Circul Globus. In prezent,
Primaria Municipiului Bucure§ti a introdus actiune de anulare a titlurilor
de proprietate pe care Ie detine domnul Gheorghe Stelian asupra
terenurilor sus mentionate.

Avand In vedere cele mai sus mentionate domnul Gheorghe
Stelian solicita rezolvarea pe cale amiabila a acestei situatii, fiind dispus
In acest caz sa renunte la pretentii1e financiare formulate pentru lipsa de
folosinta a imobilelor proprietatea acestuia.

Prin adresa nr. 801442/30.01.2009 Inregistrata la Directia Asistenta
Tehnica §i Juridica a C.G.M.B. sub nr. 271/03.02.2009 S.C. Ventilatorul
Real Estate S.A. ne In§tiinteaza ca renunta la toate solicitarile adresate
Consiliului General al Municipiului Bucure§ti prin plangerea prealabila nr.
795217/05.01.2009 Inregistrata la Primaria Municipiului Bucure§ti avand
ca obiect abrogarea Hotararii C.G.M.B. nr. 211/08.05.2008, privind
aprobarea PUZ Nod Intermodal Razoare -Calea 13 Septembrie,
sector 5/6.

$i 0 ultima rugaminte pentru care v-a§ ruga sa fiti atenti.

Prin prezenta va aduc la cuno§tinta, In conformitate cu prevederile
art. 51 alin. (4) din Legea nr. 215/2001, republicata, fiecare consilier
local, precum §i viceprimarii sunt obligati sa prezinte un raport anual de
activitate, care va fi facut public prin grija secretarului. Pana In acest
moment am primit doar doua rapoarte de activitate. Aveti obligatia legala
sa Ie faceti §i sa Ie depuneti.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Buna ziua. Am 0 problema, an calendaristic sau an de mandat?

Domnul Secretar General Tudor Toma
Deci Incepe din momentul pornirii mandatului §i pana la finele

anului, urmand ca In anii urmatori sa Ie faceti de la 1 ianuarie pana la 31
decembrie. :; -;-/:";". '
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Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Buna ziua. Bine aii venit ...

Domnul Secretar General Tudor Toma
Daca Imi permiteii, mai avem de supus la vot procesul-verbal al

~ediniei ordinare a C.B.M.B din data de 28.01.2009.

Rog secretariatul sa Imi comunice caii consilieri sunt prezenii?

Sunt prezenii 47 de consilieri generali. Muliumesc.

Va supun spre aprabare procesul verbal Incheiat In ~edinia
ordinara a C.G.M.B. din data de 28.01.2009.

Cine este pentru? majoritate de voturi; Impotriva? 0 voturi; abiineri?
o voturi.

Va mu1iumesc.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Bine aii venit la ~edinia extraordinara a C.G.M.B. de astazi 19

februarie 2009.
Dupa cum remarcaii avem un proiect de ordine de zi,lnainte de a

intra pe el vreau sa va spun ca avem cateva cereri de luari de cuvant.

Domnul consilier general Giugula Doru
a sa va aduc la cuno~tinia ca aceasta este 0 ~edinia extraordinara

convocata de 19 colegi. Probabil din cauza rapiditaiii ~i doriniei de a
trece ni~te puncte pe ordinea de zi ....

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Stimate domn nu am ajuns la ordinea de zi, va rag sa discutaii

despre ordinea de zi atunci cand vorbim despre ordinea de zi.

Domnul consilier general Giugula Doru
Domnule Calin, un pic de respect ca nu e~ti mai mare decat mine.

A uitat sa Indeplineasca 0 pracedura ~i anume sa invite la aceasta
~edinia Primarul General. Doresc sa va informez ca am acoperit acest
viciu de procedura ~i I-am invitat eu pe domnul Primar la aceasta
~edinia.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Domnul Giugula, ca de obicei sunteii dezinformat. Prin adresa pe

care am adresat-o primarului In data de 12 februarie anul curent I-am
invitat la aceasta .~edinia ~i ~~~It am specificat ca In situaiia In care

\
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considera~i necesara introducerea pe ordinea de zi a ~edin~ei a unor
proiecte de hotarari ale consiliului general ini~iate de executiv, va
adresam rugamintea de a va formula propunerile pana la data de 13
februarie. Stimate domn, ca de obicei sunte~i dezinformat. Tmi pare rau ~i
pe mass media ~i Tnsala Consiliului ave~i aceea~i atitudine.

Avem cateva cereri de luari de cuvant ~i am sa va supun votului
aceste cereri de luari de cuvant. Prima cerere de luare de cuvant este
din partea Companiei CLEAR CHANEL Romania SRL care dore~te sa
formuleze un punct de vedere la punctul 6 de pe ordinea de zi.

Va supun votului ca reprezentantul Companiei CLEAR CHANEL
Romania sa poata lua cuvantul la punctul 6 pe ordinea de zi. Nu poate
lua cuvantul la sfar~it pentru ca vrea sa vorbeasca punctual despre un
punct -de --pe-ordiflBa- de-zi. -Treb-uie- sa-fim. informa~iTnail1te_sa.-n_e
exprimam votul. Am mai multe voturi. Este ~i domnul Melian ... , haide~i
sa mergem la vot.

Cine este pentru ca reprezentantul Companiei CLEAR CHANEL sa
se adreseze .

Domnul consilier general Stan Ion
Atunci sa aplicam un tratament egal ~i pentru domnul care a avut

acea nefericita situa~ie, este Tnsala, sa vorbeasca ~i dansul.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Domnul Stan ca ~i domnul Giugula va gasi~i Tn aceea~i situa~ie,

domnul Melian este Tn sala. Tnainte sa Tncepem ~edin~a m-am dus la
domnul Melian, care va poate confirma acest lucru, am discutat cu
dansul cand dore~te sa se adreseze Consiliului General.

Va supun votului propunerea ca un reprezentant al Companiei
CLEAR CHANEL Romania SRL sa se adreseze Consiliului General cu
un punct de vedere la punctul numarul 6 de pe ordinea de zi.

Cine este pentru? 24 de voturi; Tmpotriva? 0 voturi; ab~ineri? 11
voturi (Giugula D., Stan I., Georgescu B., Nedelcu C., Boaja M.,
Rizoiu M., Popa M., Campurean M., Mihailescu B., Draghici G.,
Tapardel C.).

Vom audia acest punct de vedere inainte de a trece la punctul
nr.6.

Domnul Simion Walter, reprezentant al Blocului Na~ional al
revolu~ionarilor din Romania dore~te sa aiba un punct de vedere inainte
de punctul nr. 8 de pe ordinea de zi.

Cine este pentru? majoritate de voturi;
Domnul Han~ig va rog sa v~cpncentrati, ~edin~a 0 conduc eu ~i nu

domnul Giugula, sa va fie foartE?clara chestia aceasta.
Cine este Tmpptriva? 0 vQturi; ab~ineri? 1vot (Du~a N.)
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Domnul Simion Walter va putea sa se exprime Inainte de punctul
nr.8.

Domnul Melian lulian, care nu a respectat procedura data trecuta §i
s-a exprimat cum s-a exprimat, ne roaga de data aceasta, a facut 0
adresa Inregistrata la Secretarul General In 18 februarie de a lua
cuvantul la sfar§itul §edin~ei pe problema ....

Domnul consilier general Giugula Doru
La Inceputul §edin~ei.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Este §i aceasta 0 varianta, Inainte sa trecem la capitolul de

PUZ-uri.
Eu am discutat cu domnul Melian lulian Inainte sa Inceapa aceasta

§edin~a §i dansul §i-a exprimat dorin~a de a se exprima la sfar§itul
§edin~ei.

Domnul consilier general Stan Ion
Eu am discutat cu domnul Melian, nlCI nu a fost lasat sa intre In

sala .....

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Domnul Stan nu transformam In circ, va rog frumos, va supun la

vot propunerea .....

Domnul consilier general Stan Ion
Domnule pre§edinte, sa vorbeasca §i dumnealui cand vorbesc §i

ceilal~i , la Inceputul PUZ-urilor, nu la star§it cand nu mai este nimeni In
sala. Nu ne mai certa~i ca nu suntem copii.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Domnul Stan pute~i sa Imi explica~i de ce la sfar§it nu mai este

nimeni In sala? Aceasta este lipsa de considera~ie sa nu sta~i sa II
asculta~i pe petent.

Domnul consilier general Stan Ion
Dansul vrea sa fie §i presa sa se vada ca se face 0 nedreptate, la

aceasta m-am referit ca noi ramanem, dar presa nu mai este interesata
de problemele ceta~enilor In momentul cand nu se produc.

12-

Domnul presedinte de sedil1ta·Murg Calin
Dragi colegi exista doua.v~ri~nte pe «are 0 sa Ie supun pe rand la
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Cine este pentru ca domnul Melian petent pentru un PUZ de care
s-a facut vorbire in $edinia trecuta, sa se exprime la sfar$itul $ediniei?

Cine este pentru? 27 de voturi; impotriva? 12 voturi (Giugula D.,
Stan I., Georgescu B., Nedelcu C., Boaja M., Rizoiu M., Popa M.,
Campurean M., Mihailescu B., Draghici G., Tapardel C., Anton M.);
abiineri? 6 voturi (Meran D., Alexe F., Tanase I., Purcarea S., Potera$u
C., ).

Domnul Melian se va exprima la sfar$itul $ediniei.

Mai este 0 cerere de luare de cuvant din partea doamnei Stanescu
Simona, In legatura cu punctul 31. Va supun votului dorinia doamnei
Stanescu Simona de a lua cuvantul, de a face opinie, Inainte de punctul
31.

Cine este pentru? majoritate de voturi; Impotriva?O voturi;
abiineri? 3 voturi (Purcare S., Alexe F., Meran D.).

Doamna Stanescu Simona, 0 rog sa ramana In sala sa ia cuvantul
la punctul 31.

Domnul Melian, am sa rog pe toata lumea $i pe colegii mei sa
ramana In sala sa va audiem la sfar$itul $ediniei.

Intram acum pe ordinea de zi propusa. Aveii un proiect de ordine
de zi, v-a$ ruga sa faceii amendamente daca exista.

Domnul consilier general Prioteasa Doru
Propun scoaterea de pe ordinea de zi $i amanarea punctelor 7, 12,

13,14,15, 16, 17,18, 19,20 $i 22.
$i punctul 26 se refera la un PUZ al domnului Horaiiu. Celelalte

puncte se refera la consiliile de administraiie, iar retragerea lor este
pentru a putea analiza mai bine componenia acestor consilii $i mai ales
persoanele respective, CV $i altele.

Domnul consilier general Tica Horatiu
Domnul pre$edinte, 0 precizare. La punctul 26 PUZ str. General

Gheorghe Manu nr. 17, cerem retragerea de pe ordinea de zi In urma
adresei primite de la Direciia de Urbanism $i Amenajarea Teritoriului
semnata de Arhitectul $ef prin care se precizeaza ca avizul Ministerului
Culturii a fost retras.

Domnul consilier general Purcarea Sorin
Stimaii colegi vrem sa va propunem spre aprobare, fiind 0 $edinia

extraordinara, un proiect de hotarare care speram sa devina hotarare,
care se refera la vestita deja ,~0tarare nr. 124/2008 referitoare la
strategia parcarilor. Ce am S,2(V~.'sp'un ~n doua cuvinte de ce va
supunem spre aprobare acest."'~: //',"-.. "" ,'. '.
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Dupa cum ~titi, reglementarea parcarilor numite a§a de re§edinta,
se face de catre primariile de sector prin organizatiile specializate, ADP -
urile de sector. La ora actuala situatia exista In aproape toate sectoarele,
o gramada de cetateni sunt multi dintre ei cu handicap, sunt In situatia
de a nu - §i putea prelungii contractele de Inchiriere datorita faptului ca In
Hotararea nr.124 s-au strecurat ni§te erori. Aceste erori provin din doua
cauze. Prima este ca studiul pe care Primaria I-a primit de la firma
specializata a fost pur §i simplu luat, i s-a pus 0 coperta §i a fost .. 00' deci
la ora actuala sunt ni§te probleme care apar din aceasta hotarare. In al
doilea rand a§ vrea sa va spun ca In Hotararea 124 exista un punct 2
care spunea: planul de actiune pentru implementarea strategiei de
parcare va fi prezentat spre aprobare Consiliului General al Municipiului
Bucure§ti, lucru care nu s-a Intamplat.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Este pus In dezbatere publica, Inca nu a ie§it din dezbatere.

Domnul consilier general Purcarea Sorin
Datorita acestui fapt ADP-urile sunt In imposibilitatea de a semna

contractele, drept pentru care va propun un proiect de hotarare initiat de
grupul PNL care este semnat de noi, pe expunere de motive de
consilieri, pe care am sa vi-I depun §i pe care am sa vi-I citesc.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Intr-o §edinta extraordinara consilierii generali pot aduce proiecte

de hotarare pe ordinea de zi.

Domnul consilier general Purcarea Sorin
Va rog sa ma ascultati, vi-I supun aprobarii daca este sau nu

aprobat vom vedea la vot. Dati-mi voie sa dau citire acestui proiect de
hotarare care este 99% din formularea sa identic cu cel al Hotararii nr.
124/2008. Tin sa fac precizarea aceasta.

"Se aproba strategia de parcare pe teritoriul Municipiului Bucure§ti
prezentata In anexa care face parte integranta din prezenta hotarare",
este aceea§i anexa care a fost §i la Hotararea nr.124, punctul 2 este
acela§i, planul de actiune privind implementarea strategiei de parcare va
fi prezentat spre aprobare Consiliului General al Municipiului Bucure§ti §i
aici am facut 0 singura adaugare, "pana la data de 20.06.2009". Se
introduce art. 3 pana la data aprobarii de catre Consiliul General al
Municipiului Bucure§ti al planului de actiune, procedurile legale de
atribuire a locurilor de parcare prin Inchiriere raman acelea§i cu cele
anterioare Hotararii C.G.M.B. nr. 124/2008. Art. 4 la data intrarii In
vigoare a prezentei hotarari se abrog'a Hotararea C.G.M.B. nr. 82/2008 §i
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124/2008 precum ~i toate celelalte prevederi contrare ~i art. 4, directiile
de specialitate din Primaria Municipiului Bucure~ti vor duce la Tndeplinire
prevederile prezentei hotarari, deci este 90% identica.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Doriti sa modificati Hotararea C.G.M.B. nr. 124/2008?

Domnul consilier general Purcarea Sorin
In a~a fel Tncat sa nu blocam activitatea ADP-urilor pana la

prezentarea catre Consiliul General a planului de actiune. Acesta este
scopul.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Inainte am sa 0 las pe colega noastra Roxana Cosma sa la

cuvantul. Totu~i pot sa va spun ca Tn2-3 zile iese din dezbatere publica.

Doamna consilier general Maria Roxana Cosma
Daca Tmi permiteti exista 0 strategie de parcare votata de noi

consilierii acum un an de zile, respectiv undeva, nu ~tiu exact data,
martie anul trecut Tn cateva zile va face un an de zile. In acea strategie
de parcare Tn privinta parcarilor la nivelul Bucure~tiului erau specificate
ni~te reglementari obligatorii la nivelul Bucure~tiului. Printre acele
reglementari era stipulat foarte c1ar faptul ca politica parcarilor la nivelul
Bucure~tiului nu este facuta de catre sectoare ci este facuta de catre,
aprobata de catre Directia de Circulatie din cadrul Primariei Municipiului
Bucure~ti, independent daca pana atunci sectoarele ~i-au alocat 0
politica proprie Tn privinta autorizarii parcarilor pe strazi. Sigur,
contractele se Tncheie la nivelul ADP-urilor, iar veniturile se realizeaza la
ADP-urile de sector. Ceea ce noi am facut ~i Tn cateva zile iese din
dezbatere publica, am propus grupul PDL respectiv Directia de
Transporturi ~i nu numai, Tmpreuna cu alti colegi de la alte partide un
proiect de hotarare care modifica aceasta reglementare votata acum un
an de zile, referitoare la cei care au dreptul de a Tnchiria aceste parcari.
Ea se afla Tndezbatere publica, 0 puteti studia pe site, Tndoua zile ea va
ie~i din dezbatere publica, completeaza regulamentul votat de un an de
zile, completeaza strategia de parcare la nivelul Municipiului Bucure~ti
pe de 0 parte ~i pe de alta parte ofera posibilitatea sectoarelor dupa ce
intra cu propunerile de politici de parcari la nivelul sectoarelor Tncomisia
de circulatie ~i obtin avizele necesare inclusiv de la Politia Capitalei sa
poata Incheia cu cetatenii care 'j.0F· depune cererile, contractele de
parcari In fiecare sector In part.(Numai veniturile se contabilizeaza la
nivelul sectoarelor, nu ~ipolitica d€ parc:Ei):i.ry1u1tumesc.

.~
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Domnul consilier general Purcarea Sorin
Sunt de acord. Ceea ce am vrut eu sa fac este numai sa scurtam

durata pe care oamenii 0 petree la ADP-uri degeaba pentru faptul ca noi
Consiliul General nu am adoptat 0 hotarare rapid. Atat am vrut sa va
spun. Eu v-am propus-o la vot, sigur ca va fi sau nu aprobata.
Mu1tumesc.

Domnul consilier general Stan Ion
Domnul pre~edinte, domnule primar, stimati colegi am ~I eu 0

interpelare.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Domnul Stan daca doriti sa introducem punctul de interpelari, II

introducem pe ordinea de zi.

Domnul consilier general Stan Ion
Domnul pre~edinte daca tot m-ati acceptat sa vin la tribuna aid, va

rog sa ma lasati sa vorbesc acum.
Am ~i eu 0 problema, ma intereseaza ~i a~ dori ca domnul Primar

General sa , din aparatul propriu de ancheta, de control, cum vreti
dumneavoastra sa Ti spuneti, prin consilierii pe care Ti aveti
dumneavoastra, expertii dumneavoastra consilieri, sa faceti 0 ancheta sa
vedeti cum s-a semnat contractul cu Administratia Lacuri, Parcuri ~i
Gradini privind paza ~i asigurarea pazei Tn aceste parcuri. Este 0 ru~ine
150.000 de euro pe luna pentru 0 firma care a semnat contract Tn data
de 31 decembrie, la vremea respectiva era el ~i cu nevasta - sa salariati,
Tntre timp au mai angajat cateva sute, asta nu este un lucru rau ca au
angajat oameni, partea mai rea este ca au angajat oameni care multi
dintre ei sunt pensionari, nu ~tiu daca pot face fata conditiilor care se
impun de a patrula printr-un pare. Deci ideea sau ca sa scurtez, mi se
pare aberant ca municipalitatea sa dea 1.800.000 de euro pe an la un
contract care se deruleaza pe nu ~tiu cati ani, pai 150.000 euro pe luna
Tnseamna 1.800.000 pe an. Ded mi se pare ca ar trebui sa TI anulam,
deci Tn baza comisiei pe care 0 faceti dumneavoastra sa ne prezinte un
raport sa II anulam ~i sa cerem destituirea acestui director care s-a
grabit foarte tare, parca venea sfar~itul lumii pe data de 31 decembrie el
s-a grabit sa semneze un asemenea contract care este pagubos pentru
municipalitate. Asta ar fi prima ~i a doua chestie este una care ma
intereseaza ~i v-am mai spus domnule Primar General, eu am 0
neclaritate cu consilierii a~tia ca~~trl't- aici la primarie, deci consilierii

.a~tia sa Tntelegeu, ei.treb.uie sa«~~'Eell?tia\directa cu dumneavoastra.
Dumneavoastra sa Ie dati teme.;"te af. trebUl-sa faca, nu sa elaboreze ei
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strategii sau documente sau sa prela documente de la...... consilierii
domnilor. Consilierii personali.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Va referiti la consilierii generali?

Domnul consilier general Stan Ion
Consilierii personali, consilier general sunt eu ~i vorbesc aici. Adica

ma intereseaza chestia asta din doua motive, pentru ca mi se pare
aberant totu~i ca ni~te consilieri, documente care vin de la structurile
executive sau de la directiile din primarie sa treaca Tntai pe la ei daca
vrei sa promovezi sau daca vrei sa ai 0 discutie cu patronate, cu
sindicate, cu ceva ~i nu sunteti dumneavoastra Tn primarie, trebuie sa
caut pe X sau pe Y care este consilier. Chestia aceasta nu este un
repro~, este 0 chestie pe care nu 0 Tnteleg domnule primar, eu personal,
adica nu am 0 chestie. $i Tn alta ordine de idei, stimati colegi, domnule
pre~edinte, vreau sa va spun ca sunteti partinitor, trebuie sa conduceti
~edinta Tn interesul bucure~tenilor ~i daca un bucure~tean care a avut un
incident la ~edinta trecuta dore~te sa vorbeasca la ~edinta, trebuie sa 0
faca ca ~i ceilalti, la Tnceputul PUZ-urilor, la Tnceputul ~edintei, adica sa
nu fiti partinitor, unii sa vorbeasca la Tnceput ~i altii la sfar~it. Va spun
despre ce este vorba, omului Ti trece strada prin casa, nici macar nu a
fost lasat sa intre Tn sala pana am venit eu, adica mi se pare 0 chestie
de ..... , ar trebui totu~i sa gasim acea deschidere pentru toata lumea.
Mu1tumesc.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Imi permiteti Tnainte sa trec, dumneavoastra faceti 0 nedreptate.

Am discutat cu domnul Melian personal ~i cu sotia dansului ~i ~i-a
exprimat dorinta de a vorbi la sfar~it. Nu am fikut decat sa supun votului
dorinta dansului.

'Ii dau cuvantul domnului Primar General.

17

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu
Domnule pre~edinte de ~edinta, doamnelor consilieri generali,

domnilor consilieri generali, domnule consilier general Stan Ion, la
Tntrebarile dumneavoastra raspunsurile sunt urmatoarele: directorul de la
parcuri nu a Tncalcat nici un fel de legislatie In vigoare. Aveti toate
documentele care va stau la dispozitie din acest moment, aveti toate
documentele care au stat la baza, ~i nu este licitatie pentru ca nu se
supune licitatiilor. Contractul nu esJ~-@Q.@iatpe 15 sau pe 29 de ani a~a
cum aratau contractele f?ana la pl~dcfte.?fOstului director al parcurilor din
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aceasta zona. In legatura cu cQnsiiie'f~Lpersonali, ei-au avut 0 perioada
~. I •



18

cand fara sa faca nlCI un Inscris pe actele primariei au controlat
documentele din punctul lor de vedere, au supra vizat nu controlat
documentele primariei pe care eu am pus semnatura In urma acestui
control. Aceasta activitate s-a terminat de acum 5 luni de zile. De 5 luni
de zile lucrez cu directorii din primarie pentru ca a~a este normal, cu
executivul cu cei care ~i-au dovedit ~i onestitatea ~i participarea la actul
institutional. Nici un fel de consilier al meu nu 0 sa gasiti vreo semnatura
pe vreun document care comporta 0 dimensiune financiara chiar ~i 0
dimensiune morala. Tn legatura cu reprezentantii societatii profesionale
sau societatii civile, va informez domnule consilier general ca ei nu sunt
decat interfata, iar la fiecare aceste adunari ale lor, unde ~i-au exprimat
cererile am fost prezent pentru ca sa iau cuno~tinta de ceea ce doresc
de la Primaria Capitalei ~i va aduceti foarte bine aminte ca au existat
etape prin care personal mi-aduc aminte ca v-am deranjat Intr-o ora din
seara tarzie, cand v-am rugat sa veniti ~i sa ne dati 0 parere despre ceea
ce doreau acel grup profesional de oameni. A~a Inteleg sa procedez
Intotdeauna, iar consilierii personali s-au a~ezat Intotdeauna deasupra
acestor lucruri neparticipand prin vreun act, prin vreo semnatura ~i nu
am cuno~tinta ca au Incercat In alt fel sa provoace distorsiuni In
activitatea primariei. Va multumesc.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Alte amendamente? Nu mai sunt. Am sa va supun amendamentele

formulateperand. ~---....' .. -- .... ,
Amendamentul domnului Doru Prioteasa de amanare a punctelor

7, 12, 13, 14, 15, 16, 17, 18, 19, 20 ~i 22 pentru 0 alta ~edinta.
Cine este pentru amanarea acestor puncte de pe ordinea de zi? 27

de voturi, Impotriva? 5 voturi (Meran D., Purcarea S., Alexe F., Tanase
I., Potera~u C.), abtineri? 13 voturi (Anton M., Giugula D., Stan I.,
Georgescu B., Rizoiu M., Nedelcu C., Campurean M., Boaja M.,
Mihailescu I., Tapardel C., Popa M., Draghici A., Nicorescu V.).

Aceste proiecte au fost scoase de pe ordinea de zi.

Urmeaza propunerea domnului Horatiu Tica de scoatere de pe
ordinea de zi a punctului 26.

Cine este pentru? majoritate de voturi, Impotriva? 0 voturi, abtineri?
o voturi .

.. . Ace.stproiect a fost scos.depe-or:dinea de zi.

Supun la vot propunerea domnului Sorin Purcarea de introducere
pe ordinea SUPli\tara a un,u.~i~LQl?.~t-'. .,Q de modificare a Hotararii nr.
124/2008. ~~:;",.

~
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Cine este pentru introducerea acestui punct pe ordinea de zi? 19
voturi, impotriva? 4 voturi (Raicu M., Prioteasa D., Atanasoaiei M.,
Gaf-Deac I.), ab~ineri? 21 voturi (Bacain~an G., Becheanu M., Budulan
P., Chiri~ M., Cosma R., Cruceanu E., Dinca D., Du~a N., Fuciu D.,
Gorodea T., lonescu R., Iva~cu T., Murg C., Neagu M., Neme~ C.,
Parvu C., Popa G., Radoi S., Toma V., Tica H., Voicu M.).

Acest proiect de hotarare nu a fost introdus pe ordinea de zi.

Supun votului ordinea de zi a~a cum a fost ea completata ~I
amendata.

Cine este pentru? majoritate de voturi, impotriva? 0 voturi,
ab~ineri? 5 voturi (Meran D., Purcarea S., Alexe F., Tanase I.,
Potera~u C.).

Ordinea de zi a fost votata.

Trecem la primul punct pe ordinea de zi, proiect de hotarare
privind solicitarea catre Guvernul Romaniei de emitere a unei
Hotarari privind aprobarea procedurii de expropriere pentru
imobilele ramase de expropriat, precum ~i suma globala estimata a
despagubirilor, in vederea continuarii ~i finalizarii lucrarii de interes
public local "Pasaj Rutier Denivelat Superior Basarab"

Domnul Viceprimar Raicu Mircea Cristian
Stima~i colegi, sunt 9 ani de cand au fost initiate 0 serie intreaga

de proiecte de infrastructura importante pentru Bucure~ti. Cinci dintre
aceste proiecte importante Ie aveti acum pe ordinea de zi la primele 5
puncte. in luna martie, adica lun'a viitoare ar fi trebuit sa inauguram
impreuna cel mai mare obiectiv, cea mai mare investi~ie de
infrastructura, Pasajul Basarab. Acest pasaj ar fi rezolvat 0 mare parte
din problemele de trafic ale Bucure~tiului. Ar fi deschis ~i ar fi degrevat
centru, el inchide inelul central al Bucure~tiului ~i ar fi scazut presiunea
pe centru. Din pacate cunoa~te~i ce s-a intamplat in ultimul timp, avem 0
hotarare a Cur~ii de Apel Bucure~ti care pe motive procedurale, adica nu
pune in discu~ie caracterul de utilitate publica al acestei investi~ii,
anuleaza Hotararea nr. 160. 0 sa va intreba~i ce inseamna motive
procedurale ~i am sa fac 0 compara~ie. Daca va aduce~i aminte cu
cateva saptamani in urma, in centrul aten~iei publice se afla cazul unei
doamne judecatoare care bause la volan $i fusese prinsa, iar instan~a 0
exonera de vina aceasta pe motiv ca trusa respectiva nu fusese
omologata. Cam a~a s-a intamplat §.l. .cu acest pasaj. Din fericire Legea
nr. 184/2008, pe care Pariam.enfu<1a adoRtat-o anul trecut prin lege
prezuma utilitatea publica a acestei investi~iL Deci din punct de vedere
legal nu avem nici un obstacol ca lucrarile sa continue. Am auzit cu to~ii
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dimineaia angajamentul Primului Ministru, luat Tn numele Guvernului
PNL- PSD de a sprijini aceste proiecte de dezvoltare ale Bucure~tiului.
Noi cefacem acumeste sa pornim procedura de expropriere pentru
locaiiile care au mai ramas, prin aceasta adresare care 0 face printr-o
hotarare de consiliu catre Guvern. Aceasta procedura este una legala,
luand act de declaraiia Primului Ministru Tn numele Guvernului am
sigurania ~i certitudinea ca, colegii no~tri de la PSD vor vota alaturi de
noi ~i ca de acum Tntr-un an de zile yom avea un pasaj ~i 0 lucrare de
care sa fim mandrii cu toiii. Tncheind aceasta pledoarie pentru aceste
proiecte de dezvoltare ale Bucure~tiului, care au durat nepermis de mult,
va rog pe dumneavoastra, pe toii colegii iinand cont de faptul ca nu este
al niciunui partid un astfel de obiectiv de investiiii, sa II votaii ~i sa
susiineii aceste proiecte. Va muliumesc.

Domnul consilier general Giugula Doru
Referitor la acest proiect, proiectul Basarab, vreau sa va spun ca

susiinem Tn totalitate acest proiect. Suntem de acord cu realizarea
acestui proiect. Nu este yorba ca proiectul Basarab ar fi cel mai
important proiect din Bucure~ti. Cel mai important proiect din Bucure~ti a
fost metroul, introducerea canalizarii, introducerea apei calde, deci nu
este 0 mare realizare, este necesar ~i este uti!. Tnacest scop am introdus
~i am avut 0 comisie de mediere pentru a stabili care sunt aspectele de
legalitate care au Tmpiedicat realizarea acestui proiect. Tn cadrul acestei
comisii s-a stabilit ca existau amplasamente la 2,5 Km distania de podul
Basarab care trebuiau sa fie expropriate. Erau amplasamente care
trebuia sa fie expropriate ~i nu se ~tia unde se afla. Erau amplasamente
care erau monumente arhitectonice ~i nici pana Tnprezent, timp de 9 ani
nu s-a facut 0 adresa la Ministerul Culturii pentru a se stabili daca aceste
amplasamente pot sau nu pot sa fie declasificate. De asemenea s-a
stabilit ca acea firma care face exproprierile nu are contract cu primaria.
Nu ~tiu ce baza ~i-a atribuit. De asemenea Tn cadrul...... ~i avem
procese verbale semnate de reprezentanii ai tuturor partidelor de la
aceste ~edinie ~i vi Ie punem la dispoziiie. De asemenea s-a constatat
ca nu putem sa facem 0 extrapolare cu 0 judecatoare beata moarta ~i cu
o sentinia a Curtii de Ape!.

.......... 0 atacam, sau atacam persoanele care au dat-o atunci cand
ne convine chiar daca este Tn potriva legii Ie lasam sa treaca. Cand
suntem serio~j? Pana cand nu yom c1arifica. De asemenea am solicitat
aparatului Primariei, domnule primar sa puna la dispoziiia acestei comisii
de mediere toate documentele ~i valorile de expropriere pentru fiecare
imobil in parte sa ~tim daca s-a~.vlricad.~-at~ aceasta chestiune. Nici
pana in prezent, timp de dou~".sa~mal\li\u am primit raspunsu!.
Probabil ca e yorba de mi~pa'rea .tinor.- h~hii, de mi~carea unor
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documente. $i pana nu yom avea c1arificate toate aspectele legale noi
nu ne putem face parta;;i la acoperirea unor ilegalitati. Va multumesc.

Domnul consilier general Atanasoaiei Mihai
Doamnelor ;;i domnilor colegi, vorbim fara doar ;;i poate despre un

proiect al carei importanta nu poate fi negata ;;i nici pusa sub semnul
Indoielii. Este pentru prima oara cand un consiliu general este chemat sa
ia 0 masura care tine In primul ;;i In primul rand de modernizarea
Dra;;u~ui-Tn-care~ocufm-:-Este-pentrupr~ma- OarEt-GaMun-Consiliu General
are In fata provocarea ;;i este pus In situatia de a-;;i exprima curajul de a
lua 0 decizie de care tine modernizarea urbei noastre. Eu consider ca
avand In vedere importanta de netagaduit a acestui proiect ;;i In baza art.
50 din Ordonanta de Guvern nr_ 35/2002, consider ca este foarte
important, domnule pre;;edinte sa trecem la procedura votului
uninominal, repet , numai ;;i numai din dorinta de a pastra cadrul general
;;i de a nu uita ce facem noi astazi aici ;;i pentru cine facem noi ceea ce
facem astazi aici. Nu 0 facem nici pentru un partid nici pentru altul, 0
facem pentru noi ca ;;i cetateni nu ca ;;i consilierii generali manati sau nu
de interese personale sau de grup. Multumesc.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Va spun dbar-atatca-este cert ca-Incercamsafacemcevape-ntru

bucure;;teni, ;;tiu Insa pentru cine face domnul Giugula ceva astazi,
pentru domnul Vanghelie. Felicitari.

Domnul consilier general Prioteasa Doru
Domnul Doru Giugula a spus ca grupul PSD sustine acest proiect

A;; vrea sa aud de la dansul sau de la liderul de grup, daca grupul PSD
voteaza acest proiect? Pentru ca de 9 ani II sustine ;;i nu II voteaza.

Domnul consilier general Georgescu Bogdan
Domnule Primar General, dragi colegi, domnule pre;;edinte de

;;edinta grupul PSD ar vota acest proiect daca ar fi legal. Vreau sa va
spun un singur lucru. Domnul Giugula a devenit diplomat mai devreme.
In urma analizei comisiei s-au constat 0 serie de nereguli, ca la dosar
exista 0 serie de plangeri la DNA Impotriva fostului Primar General
Adriean Videanu ;;i a domnului Udri;;te. Exista documente ridicate de la
Primaria Capita lei referitoare la aceste exproprieri de catre DNA. Unde
este legalitatea dragi colegi PD-L? Va spun un singur lucru, grupul PSD
va vota aceste proiecte numai In momentul In care domnul fost Primar
General, Adriean Videanu va veni [nJ.ata opiniei publice ;;i va explica ce
s-a Intamplat cu aceste exproprieri: Pan ~unci grupul PSD nu va vota 0
serie de ilegalitati ale colegilor de-Ta ~q~~-'yom vota aceste proiecte
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numai pentru cetateni ~i nu pentru grupuri de interese ~Ipentru' a
satisface cerintele colegilor de la PD-L. Va multumesc.

Domnul consilier general Giugula Doru
Domnul Calin Murg obraznicia nu tine loc de inteligenta. Adresarea

la unele persoane care nu sunt de fata ma fac sa va deplang ca v-am
votat in calitatea de pre~edinte de ~edinta.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Alaturi de felicitarile mele.

Domnul consilier general Meran Dan
Domnilor colegi, sigur ca s-au rebugetat aceste lucrari de multe ori,

banii s-au mancat, s-au dus, colegii de la PSD au mari dubii, ~inoi avem
dar trebuie sa raspunda la DNA cei care vor raspunde ~i care sunt citati
acolo. Ne aflam in fata unui nod Gordian astazi, PNL-ul vrea sa II taie ~i
pentru asta va vota pentru proiectele de expropriere. Va multumesc.

Domnul consilier general Purcarea Sorin
Vreau numai sa intreb, pentru ca data trecuta am pus 0 intrebare

referitoare la suprafata totala de expropriat ~i nu am primit un raspuns,
vreau sa intreb de aceasta data sunt 16 locatii din ceea ce am reu~it eu
sa vad, iar proiectul de hotarare contine 0 suma de aproximativ 25 mil.
euro. Intrebarea mea este ce suprafata de teren ocupa aceste 16 locatii
prezentate in anexa? Va multumesc.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Aceasta intrebare 0 adresati executivului, sa inteleg.

Domnul consilier general Purcarea Sorin
Data trecuta am adresat-o domnului Raicu nu am primit nici un

raspuns, 0 adresez cui poate sa imi raspunda.

Domnul consilier general Poterasu Cornel Constantin
Vroiam sa II corectez un pic pe colegul Atanasoaiei, un consilier

poate solicita votul nominal al dansului, nu II poate solicita nimanui din
sala de consiliu, sa ~titi.

Domnul consilier general Atanasoaiei Mihai
Stimate coleg sunteti jurist pentru ca procedura votului nominal

este prevazuta in ordonanta de Guvern? Aitceva vroiam sa va spun,
doamnelor ~i ap>mnil~ colegi astazi dimineata a~a dupa cum arata
domnul \l,i~ep·rim.ar·R.~i~ de la Palatul Victoria ni s-a transmis un mesaj" '~~:,,:~. .



puteti sa II descifrati cum vreti, politic, nepolitic. Este locul pe unde trece
§i domnul pre§edinte Mircea Geoana. De la Palatul Victoria am primit un
mesaj care nu poate fi, nu poate lasa loc de nici 0 interpretare. Cele
doua folie politice aflate la guvernare in acest moment cu sau fara vointa
dumneavoastra celor din Consiliul General, cele doua folie politice §i-au
dat mana solidar pentru a ajuta nu doar Primaria, nu doar Primarul, nu
Consiliul General ci cetatenii ora§ului sa iasa dint-un impas. Daca ace§ti
lideri pe care probabil dumneavoastra nu Ii recunoa§teti ca §efi, daca
ace§ti lideri ne-au cerut sa ne mi§cam intr-o directie nu pentru ei, nu
pentru dumneavoastra, nu pentru mine, ci pentru ni§te cetateni, nu
inteleg de ce poate fi atat de greu sa ajungem la maturitatea politica §i
sa ne dam mana pentru un proiect de 0 importanta extraordinara. Va
multumesc.

Domnul consilier general Dinca Dumitru
Domnule pre§edinte, domnule primar, domnilor colegi, domnilor din

public sunt oripilat de felulin care se vorbe§te despre un proiect inceput,
despre un proiect care a costat peste 30 mil. de euro, despre un proiect
care daca va intarzia, va putea sa coste mult mai mult. Sa nu uitam ca
am platit aproape 800 mil. de euro pentru 5 km de autostrada §i aceasta
pentru cas~au intarziat procedurile, pentru ca nu s-a pus la punct exact
cum trebuia ca sa poata sa continue lucrarile §i cu 800 mil euro sa avem
cativa zeci de km de autostrada. Sa presupunem ca domnul Stan,
domnul Giugula §i toti ceilalti au dreptate. S-ar putea ca eu in sinea mea,
ca simplu cetatean ascultandu-va sa spun ca aveti dreptate, dar v-ati
gandit ca daca noi blocam acum acest proiect §i nu este chestie de 0 zi,
doua. Eu constat ca intentia de prelungire de punere in practica a
acestui proiect este "a la long". V-ati gandit ca in momentulin care acest
pasaj care leaga partea de est cu partea de vest a ora§ului nu va fi
functionabil, in conditiile in care numarul de ma§ini cre§te excesiv, cum
yom putea circula intr-un ora§ in care §i a§a nu putem circula. Mai mult
decat atat, sa presupunem ca dumneavoastra yeti reu§i sa blocati
proiectul §i sa inceteze lucrarile, v-ati pus intrebarea dam cu piciorul la
30 mil. euro numai pentru ca noi dorim sa ne facem un joc, sau sa ne
satisfacem un orgoliu personal. Nu va repro§ez nimic domnilor colegi,
atat repro§ez celor care sunt aici, CEl proiectul Basarab nu este a lui
Sasescu, al lui Videanu, nu este al lui Oprescu. Acest pasaj de interes
public pentru Capitala Romaniei este al cetatenilor §i inclusiv al nostru.
Va multumesc §i sunt convins ca 0 parte dintre dumneavoastra de la
PSD se vor gandi putin §i vor vota pentru continuarea lucrarilor la acest
proiect. ~.'-'C.~,••.•.•, i\: '-.
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Domnul consilier general Stan Ion
-Domnule-pr€§€ciint-e, ooRlR-~le~Rr-imar-Genera!,stimati colegi fara

indoiala distinsul nostru coleg la fel ca ~i ceilalti vorbitori de la PD-L
aveau dreptate ca este un proiect maret, un proiect important al
Bucure~tL $i noi cei de la PSD avem dreptate, ~i cetatenii au dreptate ca
ar trebui facut acest proiect dar hai sa parcurgem putin istoria acestui
proiect. In urma cu multi ani acest proiect a avut aloca'ta 0 suma de 60
mil. de euro, intr-o prima faza avea 0 lungime de 800 metrii cu ni~te
documente, sau ni~te artificii tehnico-economice, s-a lungit la 2 km ~i a
ajuns la 284 mil. euro. Fara de indoiala cu ace~ti bani se putea face
inclusiv inelul 2 al Centurii Bucure~tiului, care prelua mai multe ma~ini
decat 5 mii cat ar prelua acest pasaj, zilnic. Din punctul nostru de
vedere, ~i vrem sa nu a se inteleaga altfel, am vazut aici mici rautati,
dumneavoastra ati pomenit de domnul Vanghelie, altcineva a pomenit ca
~i domnul Geoana trece, noi suntem ale~i de bucure~teni aici ~i daca
interesul bucure~tenilor reprezentat de unii sau de altii nu ma convinge
ca este cel pe care ~i I-ar dori eu am dreptul sa comentez anumite
directii pe care Ie primesc de la ~efii de la partid, pentru ca intr-un fel sau
altul nu suntem ni~te "yes man" care sa ridicam mana ca a~a trebuie ca
ne-a sunat nu ~tiu ce ~ef. Ca sa concluzionez, ideea este una singura
acest proiect domnule pre~edinte ~i domnule prima, in momentul de fata
deja s-a derulat 0 parte din el, s-au alocat ni~te bani, au fost ni~te sume,
dar exista ~i ni~te probleme acolo. Noi am vrut sa lamurim aceste
probleme nu suntem contra. A~a cum spunea colegul nostru Bogdan,
daca ni se face dovada ca lucrurile sunt corecte ~i ca acele exproprieri
sunt facute conform legii ~i ca nu exista case care trebuie expropriate la
2,5 -3 km, nu avem nici 0 problema, dar eu, ca sa repet ca tot s-a spus
de mesajul primului ministru in marinimia lui primul ministru poate sa
aloce 0 suma mai mare municipalitatii sa facem ~i proiectul de care
vorbim podul Basarab ~i sa facem ~i al doilea inel de centura. AI doilea
inel de centura sa preia 20.000-30.000 de ma~ini zilnic ~i cu 5000 aici
preia 30.000 de ma~ini ~i atunci avem 0 dubla rezolvare a problemelor
cetatenilor.

Domnul consilier general Giugula Doru
Conform procedurii, daca mi-ati rostit numele trebuie sa dau drept

la replica. Domnul Dinca dumneavoastra nu ati inteles ca noi nu suntem
impotriva acestui pasaj, dumneavoastra sunteti impotriva acestui pasaj.
Daca doreati ca acest pasaj sa fie realizat faceati ca toate documentele
sa fie legale, sa nu ajungem astazi sa dezbatem legalitatea sau nu ~i sa
incercati sa aruncati pisica in gradina altora. Timp de noua ani ati avut la
dispozitie sa faceti totul legal, daca astazi sunt 18 plangeri penale la
DNA nu Ie-am facut eu sau colegii mei, sunt ale cetatenilor despre care



noi am aflat. Deci, domnul Bogdan va spus foarte c1ar pana ce nu
domnul Adriean Videanu nu va ie~i public ~i va spune care este situatia
dosarelor penale de la DNA, modul lor de solutionare, In a~a fel Incat
mapa profesionala sa fie acceptabila pentru acest pod Basarab, nu vom
vota acest proiect. Ne obligati sa Incalcam legea? Luati-va raspunderea
~i Incalcati legea.

Domnul consilier general Fuciu Daniel
Domnule pre~edinte de ~edinta, domnule Primar General, stimati

colegi In primul rand rog PSD -ul sa nu mai faca presiuni asupra
organelor de ancheta ~i respectiv asupra DNA, In al doilea rand va atrag
atentia ca la fel ca ~i domnul Giugula am facut parte din acea comisie.
Nu exista nici 0 ilegalitate, exista suspiciuni cu privire la anumite
probleme procedurale pe care organele de ancheta penala au datoria sa
Ie puna In discutie, sa Ie rezolve, sa Ie trimita In judecata cu rapiditate
chiaro Pe de alta parte exista 0 problema de natura politica ~i aceasta
este urmatoarea, nu diver~i, nu 0 parte a executivului ne face politica
noua, noi In calitatea mandatului pe care II avem facem politica
municipalitatii, iar daca PSD nu vrea sa faca aceasta politica pentru
modernizare sa 0 spuna cinstit ca nu 0 face, sa nu mai invoce numele
fostului Primar General, Adriean Videanu pentru ca aceasta chestiune
tine de la~itate.

Doamna consilier general Cruceanu Elena
Stimati colegi, eu vreau sa dau 0 replica ~i cred ca sunt In

asentimentul domnului Giugula, la toate problemele care s-au ridicat ~i s-
a amestecat politicul cu juridicul, din pacate. Din punct de vedere juridic
suspendarea unui proiect trebuie sa treaca printr-o instanta de judecata,
care aproba sau nu In conformitate cu art. 244 Cod Procedura Civila.
Faptul ca sunt ni~te reclamatii la DNA sunt anumite suspiciuni, nici
macar indicii ca exista comisa vreo infractiune, chiar ~i a~a fiind numai
instanta poate sa suspende un proiect de 0 a~a mare anvergura. Faptul
ca cineva s-a plans pentru ca s-a expropriat, iar suma nu este
corespunzatoare este 0 problema care se rezolva prin instanta, dar care
nu poate bloca un proiect ~i aici cred ca sunt In asentimentul domnului
Giugula ca art. 244 C.P.C. este pe deplin aplicabil ~i nu are nici 0
legatura cu proiectul care nu poate fi stopat de existenta unor plangeri
mai mult sau mai putin subiective. Va multumesc.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Doamna Cruceanu, este stopat de ..astazi de domnul pre~edinte

PSD Bucure~ti, domnul Vanghelie,--II stopea"-~.In acest moment, aceasta
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este problema, restul sunt argumente fara sens, putem continua pana
maine.

Domnul consilier general Giugula Doru
Domnul Murg reveniti - va cu nervii. Din cate constatati cineva

dezinformeaza opinia publica, doamna colega Hotararea 160/2006 care
declar"a de utllitate- pubirca - pasa-jtjj -8asafa6--nu-a -fast abrogata de
Giugula, este anulata de 0 instanta de judecata. La ora actuala totul este
o ilegalitate. Tnal doilea rand refe~itor la plangerile penale, intr-adevar de
doi ani de zile se afla la procurorul Enescu acest dosar care mi-a spus
ca trebuie sa analizeze politic aceste dosare ~i apoi va lua 0 decizie. Pe
aceasta cale il rog ~i pe domnul Daniel Morar sa ne spuna care este
situatia dosarelor ca sa nu mai ascundem dupa degete, ~tie la cine este
dosarul v-am spus exact despre ce este vorba. Aveti ceva impotriva sa
aflam pana pe data de 27 realitatea?

Doamna consilier general Cruceanu Elena
Proiectul se refera la declararea de utilitate publica ~i in acest

sens trebuie Consiliul General sa aprobe un demers catre Guvern pentru
a declara de utilitate publica acest pasaj, dumneavoastra blocati pe alte
considerente ~i evitati sa rezolvati problema care s-a pus in discutie.
Este vorba de un demers pe care Consiliul General II face catre Guvern
pentru a declara de utilitate publica, din acest motiv instanta a anulat.
Instanta solicita acest lucru, Guvernul cere catre noi, sa facem demers
pentru ca Guvernul sa il declare de utilitate publica. De ce amestecati
plangerile de la DNA?

Domnul consilier general Meran Dan
Domnule pre~edinte va rog sa puneti capat acestei certe

matrimoniale din coalitie, mutati-o la Guvern, sa vina mai marii
dumneavoastra sa 0 negocieze aici, dar haideti sa supunem la vot ~i sa
incheiem discutia.

Domnul consilier general Georgescu Bogdan
Dragi colegi, se pare ca inca nu suntem con~tienti ca am fost

trimi~i aici de bucure~teni ~i nu de partidele politice. V-am mai spus ~i va
mai spun inca 0 data nu facem jocul nici unui lider politic, facem jocurile
cetatenilor in acest Consiliu General al Municipiului Bucure~ti. Va
multumesc.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Aveti dreptate domnul Georgescu avem posibilitatea sa ne

exprimam pentru sau contra cetatenilor Bucure~tiului, a§a este.
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Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu
Doamnelor ;;i domnilor consilieri generali, domnule pre;;edinte de

;;edinta prezenta mea astazi aici este strict legata de problema care a
aparut Tn cazul podului Basarab. Nu este pentru prima data, a;;a cum se
spunea aici, va rog sa va aduceti aminte ca Tn urma cu doua saptamani
aceasta a fost pe ordinea de zi ;;i a fost respinsa, nu aveam de unde sa
;;tim atunci ceea ce se va Tntampla peste doua saptamani. Toata lumea
are dreptate, a;; vrea Tnsa sa spunem lucrurilor pe nume fara sa ne ferim
de absolut nimeni. Gloantele anilor 2002, 2003 se descarca acum,
vorbim cutotii fo-arteffumos~i-credem'ceea- ce -s-a spus aici pentru ca
am refuzat Tntotdeauna sa cred ca cineva prezent aici Tn sala este
Tmpotriva dorintei cetatenilor. Cred cu tarie acest lucru ;;i daca cred acest
lucru va Tndemn domnilor consilieri generali sa va ganditi foarte bine ;;i
am sa ma explic. Poate exproprierile care au fost facute nu au respectat
Tntru totul legea, nu ;;tiu actioneaza prezumtia de nevinovatie, ceea ce
pot sa va spun este ca starea de isterie Tncare am ajuns cu circulatia Tn
zona acestui pod, greutatile pe care Ie Tntampinam Ie-au Tntampinat
predecesorii mei ;;i pe care Ie Tntampin ;;i eu. Nu ma plang ;;tiam foarte
bine ce etapa urmeaza. Daca astazi yom actiona Tnacest fel ;;i yom lasa
ca suspiciunea sa primeze Tn fata inteligentei ;;i a dorintei oamenilor
dumneavoastra hotarati, nu eu. A;; vrea sa Tntelegeti foarte bine ca
aceasta Tnseamna ca 0 lucrare pe 0 distanta de 1,872 km ramane sub
ideea de conservare. Ca sa introducem aceasta lucrare Tn conservare
pana se vor rezolva toate celelalte aspecte Tnseamna un minim de 32
mil. euro. Ultimele discutii purtate cu constructorul, discutii care va spun
deschis nu mi-au facut placere. Inainte de faptul dea vorbi despere
facturile care s-au prezentat la control am discutat despre penalitati ;;i a
Tnceput vechea poveste. Penalitatile pe care Ie doreau la momentul
respectiv erau de aproape 66 mil. euro. Toata lumea a uitat ca un an ;;i
;;apte luni acest pasaj nu a Tnceput ;;i ca Tntarzierea era de un an ;;i ;;apte
luni. Toata lumea vorbea despre faptul ca s-a construit un tablier care
este gata ;;i pe care trebuie sa TIa;;ezam acolo ;;i cu toti ne a;;ezam Tn
postura de a minti cetatenii acestui ora;;. Nu doresc, domnilor consilieri ;;i
cred ca nici dumneavoastra nu doriti ca acest lucru sa se Tntample, nu
doriti sa lasa;;i ni;;te gloante care se descarca dupa patru sau cinci ani
pentru a crea cetatenilor senzatia ca nu suntem Tn stare sa putem sa
continuam aceste lucrari. Sunt convins ca putem sa organizam orice fel
de dezbateri, ;;i daca e bine ;;i daca e rau ;;i ce a fost rau ;;i daca a fost
facut cu tendinta ;;i daca nu a fost facut cu tendinta. Sunt convins ca
putem sa avem ;;i certificarea Directi~i Nationale Anticoruptie, s-a gre;;it,
sa plateasca cine a gre;;it, cine nLr~.a'respectat legea. Nu este nici un fel
de problema, problema este ca T~}::l-ce,St-rri6fl:1~~~am pregatit In speranta~.Y\ ;:. \.:''.'.---~:/\j ~~ -~ -==---. \v / \ '_".'".! _" (,. ~ "_~~~<~, ,- -- 27
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ca dumneavoastra veti hotarl astazi cum este drept, atentie domnilor
colegi ~i pot sa spun a~a pentru ca am stat In banca cu dumneavoastra
de a lungul timpului. In speranta ca cetatenii acestui ora~ nu mai sufera
agresiuni In plus, atat nimic altceva. Nu In nume de lideri, nu politic,
cetatenesc 0 sa mi se repro~eze ca sunt titirambe, dar nu sunt titirambe.
Am zeci de exemple In care multi dintre noi sunt amestecati, nu vreau sa
creez suspiciune In aceasta seara, nu vreau sa creez dihonie, nu discut
despre cine este la guvernare ~icine este In opozitie, discut a~a cum au
spus ~i distin~ii reprezentanti ai PSD-ului ~i distin~ii reprezentanti ai PD-
L-ului ~i ai PNL-ului prezenti aici In sala, va rog sa judecati foarte bine cu
inteligenta ~i cu responsabilitatea dumneavoastra pentru Bucure~ti.
Suntem Intr-un moment In care orice fel de amanare, nu pe Oprescu II
Incrimineaza pentru ca nu poate sa I~i dezvolte proiectele, Inca mai refuz
sa cred acest lucru. Pe noi toti ne Incrimineaza. Va multumesc ~i sper ca
nu_v=am_plictisit ~isper -In jHstadreptatepe -care-o-s-o-dati acestuia. Va
multumesc.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Consider ca am discutat destul pe acest subiect. Am sa spun la

vot pentru ca discuta de aproape 0 ora pe aceasta tema.

Domnul consilier general Stan Ion
Ceea ce spune domnul primar este emotionant ~i In acela~i timp

este ~i mobilizator atat pentru noi cat ~i pentru cetateni dar daca ati
urmarit ce am spus eu noi nu din punct de vedere politic discutam,
discutam din punct de vedere al celor care ne-au trimis aici. $i daca
cineva a fost atent eu am facut 0 mica istorioara a acestui pasaj. La
Inceputurile lui cand a fost proiectat acest pasaj, stati domnilor 0
secunda, pai a ajuns la 284 mil. Ati avut primar domnilor de ce nu I-ati
terminat? Imi dati voie sa vorbesc?

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Domnul Stan repetam, colegii no~tri au tot luat cuvantul. Va rog

frumos sa scurtam ca sa putem ajunge la vot.

Domnul consilier general Stan Ion
Domnule pre~edinte, daca colegii no~tri nu mai au rabdare sa

asculte ~i un alt punct de vedere este treaba dan~ilor. Eu am avut
rabdare ~inu am comentat.

Domnul presedinte de sedinta Mur.g Caliri'''\.,
Domnul Stan v-am atras atentia doar, .;~ am Inceput sa ne

-,~_ 'I J '\ h

repetam, spunem acelea~i lucruri.{ -, -' ,. ~.'.]
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Domnul consilier general Stan Ion
Vroiam sa spun domnul primar ca ceea ce spuneti dumneavoastra

este adevarat, nu ca ati fost In banca cu noi, chiar ne-ati fost ~ef ~i ati
fost un ~ef respectat 0 lunga perioada. Eu ca ~i doctor va respect foarte
mult. Ideea este ca nu vi se repro~eaza dumneavoastra ca nu continuati
proiectul, Ii se repro~eaza celor care sunt de vina ca nu au continuat
acest proiect. Termenul de Intarziere nu se datoreaza noua domnul
primar, termenul de Incepere a executiei nu se datoreaza noua. Va rog
sa nu mai tipati aici ca la ~coala. Cand nu ne convine ceva facem
galagie ~i Inganam pe ceilalti. Ideea este In felul urmator domnul primar,
noi avem ni~te rezerve, votam cu simtim noi ~i nu trebuie sa dam
socoteala nimanui.

Domnul viceprimar Raicu Mircea Cristian
Domnilor aici s-au spus ni~te neadevaruri ~i a~ vrea sa Ie corectez.

Daca ne aducem aminte de anii 2000-2004 vom vedea ca 0 parte din
acest Consiliu General sunt tot cei care s-au opus proiectelor Primarului
General. Ca Guvernul PSD de atunci este cel care de asemenea s-a
opus Inceperii acestor proiecte, iar Bucure~tiul a pierdut atunci 0
finantare pentru acest proiect de la Uniunea Europeana, ceea ce face ca
astazi sa II platim din bugetul propriu. Aceste Intarzieri repetate au dus
succesiv la cre~terile costurilor, iar proiectul In ansamblul sau, In acest
moment daca ar fi sa II terminam costa 160 mil. euro, nu 280 nu alta
suma.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
A fost 0 propunerea a colegului nostru Mihai Atanasoiaiei de a se

vota nominal la acest punct. Este 0 varianta de a ne exprima In mod c1ar
pentru sau contra cetateanului din Bucure~ti.

Cine este pentru ca acest proiect sa fie votat cu vot nominal? 25
voturi, Impotriva? 0 voturi, abtineri? 16 voturi (Giugula D., Georgescu B.,
Stan I., Draghici G., Rizoiu M., Nedelcu C., Stan I., Popa M.,
Tapardel C., Mihailescu B., Campurean M., Boaja M., Anton M., Meran
D., Purcarea S., Alexe F. )

Se va vota nominal. Domnule Secretar General repetam procedura
de vot, va puteti exprima pentru, contra, sau va puteti abtine. Pentru sau
contra cetateanului bucure~tean. Va rog domnule Secretar General sa
faceti apelul nominal.

Domnul Secretar General TuGld'f'Toma--", .
Va rog sa nu parasiti sala suntem In prociq,dura de vot.
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Alexe Florin Alexandru - pentru proiect, contra balciului ~i pierderii
de timp de aici.

30

Domnul Secretar General Tudor Toma
Va rog sa spuneti pentru sau Tmpotriva.
Alexe Florin Alexandru - pentru proiect
Anton Mihaela - abtinere
Atanasoaiei Mihai Cristian- pentru
Bacaintan Irimie Gabriel - pentru
Becheanu Mihai Bogdan - pentru
BerbeGa.ruAl.inOlJmitru:- __~t>s~_nL__ _ _
Boaja Minica - atinere
Budulan Pompiliu - pentru
Campurean Mariana - absent
Chiri~ Mariana - pentru toti cei 750.000 de bucure~teni care au

spus da proiectului Basarab
Cosma Roxana Maria - pentru
Cruceanu Elena - pentru
Dinca Dumitru - pentru
Draghici Aurelia Gratiela - abtinere
Duta Nicolae Lucian - pentru
Florescu Drago~ - absent
Fuciu Daniel - pentru
Gaf-Deac loan - pentru
Georgescu Bogdan Cristian - abtinere
Giugula Doru Mihai - abtinere cu amendamentele facute
Gorodea Tiberiu Silviu loan - pentru
GFigor-escuRobert - absent
lonescu Robert Constantin - pentru
lovici Teodor Victor - absent
Iva~cu Tiberiu - pentru
Meran $tefan Dan - pentru
Mihailescu loan Bogdan - abtinere
Mircea Valentin - absent
Murg Calin - pentru
Neagu Mihai - pentru
NedelcLl Costel - abtinere
Neme~ Carmen lonela - pentru
Nitu Robert Daniel - absent
Nicorescu Virgil - abtinere
Paduraru Alexandru - absent _. .~';~~
Parvu Cosmin Gabriel - pent/u'c .' -. '>,~
Popa Grigore 10 - pentrJ'(""'"" \"i~,
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Popa Maria - abtinere
Potera~u Cornel - Constantin - pentru continuarea proiectului
Prioteasa Doru - pentru
Purcarea Sorin - pentru
Raicu Mircea Cristian - pentru
Radoi Silviu George - pentru
Riz()lu Mircea - abtinere
Ro~eti George Addan -':abseflt
Scarlat Horia - absent
Stan Ion - absent
Stan Nicu~or - In speranta ca nu voi ie~i la pensie ~i acest pasaj

nu va fi finalizat sunt pentru finalizarea acestui proiect
Tanase Ion Gabriel - pentru
Toma Veronica - pentru
Tapardel Ana - Claudia - abtinere

Domnul consilier general Stan Ion
Treceti-ma ca ma abtin.

Domnul Secretar General Tudor Toma
Tmi pare rau trebuia sa fiti In sala domnu\ consilier. Nu se poate

relua procedura de vot, este vot nominal trebuie sa fiti prezenti In sala.
Tica Horatiu - Florin - pentru
Untaru Virgil - pentru
Vladan Florin Laurentiu - pentru
Voicu Mihai - pentru

Sunt 33 voturi pentru ~i 11 abtineri.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Prin refuzul grupului PSD de a votat acest punct practic ati oprit

lucrarile la pasajul Basarab. Acest proiect de hotarare nu a trecut.

Domnul consilier general Giugula Doru
Din refuzui grupu\ui PSD de a Tnca!ca !egea cum a facut PD-L §i de

aceea nu merge pasajul Basarab.

Domnul Primar General Sorin Mircea Opreseu
Tn situatia grea, doamnelor eonsilieri, domnilor consilieri generali,

domnule pre~edinte de ~edinta, avand In vedere ea exista ~i 0 agenda
proprie a dumneavoastra eu 0 sa va r09-sa Tmi permiteti sa ma retrag, nu
de alta dar cred ea trebuie sa gasim solutii pentru a repara. Fara
dumneavoastra nu 0 sa se poata, dar pentru a repara aeest lueru pentru

\ \"v\;
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ca directorul de cabinet ma anun~a ca constructorul cere de urgen~a
Intalnire, probabil pentru ca a auzit acest rezultat. II rog pe domnul
viceprimar Raicu sa ia loc la prezidiu ~i vreau sa mai spun ceva, Insa a~
vrea sa In~elege~ica nu 0 spun peiorativ a~ Incerca sa atrag aten~ia ca 0
serie intreaga dintre hotararile Inscrise astazi aici, este parerea mea, au
o componenta care Incalca 0 moralitate ~i In acela~i timp 0 legalitate. V-
a~ ruga sa va gandi~i foarte bine, vorbesc de celelalte proiecte, tocmai
pentru a nu purta anateme, mai tarziu pe care nu Ie merita~i, nu Ie merit
~i cred In acest lucru. Va mul~umesc.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de hotanlre

privind solicitarea catre Guvernul Romaniei de emitere a unei
Hotarari privind aprobarea procedurii de expropriere pentru
imobilele ramase de expropriat, precum ~i suma globala estimata a
despagubirilor, in vederea continuarii ~i finalizarii lucrarii de interes
public local "Dublarea Diametralei N-S pe tronsonul Buze~ti
Berzei - Vasile Parvan - B.P.Ha~deu - Uranus - Calea Rahovei"

Ave~i amendamente la acest punct?

Domnul consilier general Popa Grigore loan
Solicit vot uninominal ~i la acest punct de pe ordinea de Zl.

Mul~umesc.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Alte amendamente la acest punct? Nu mai sunt. Domnul Popa a

propus vot uninominal ~i la acest punct.
Cine este pentru? 25 voturi, Impotriva? 0 voturi, ab~ineri? 17 voturi

(Giugula D., Georgescu B., Stan I., Draghici G., Rizoiu M., Nedelcu C.,
Stan I., Popa M., Tapardel C., Mihailescu B., Campurean M., Boaja
M., Anton M., Meran D., Purcarea S., Alexe F., Potera~u C. ).

Vom avea uninominal.
Domnule Secretar General va rog sa face~i apelul nominal.

Domnul Secretar General Tudor Toma
Alexe Florin Alexandru - pentru
Anton Mihaela - ab~inere
Atanasoaiei Mihai Cristian- pentru
Bacain~an Irimie Gabriel - pentru
Becheanu Mihai Bogdan - pentru
Berbecaru Alin Dumitru - absent
Boaja Minica - a~inere \.
Budulan Pompiliu - pentru '. . '
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Campurean Mariana - abtinere
Chiri§ Mariana - pentru
Cosma Roxana Maria - pentru
Cruceanu Elena - pentru
Dinca Dumitru - pentru
Draghici Aurelia Gratiela - abtinere
Duta Nicolae Lucian - pentru
Florescu Drago§ - absent
Fuciu Daniel - pentru
Gaf-Deac loan - pentru
Georgescu Bogdan Cristian - abtinere
Giugula Doru Mihai - abtinere cu amendamentele facute la primul

punct
Gorodea Tiberiu Silviu loan - pentru
Grigorescu Robert - absent
lonescu Robert Constantin - pentru
lovici Teodor Victor - absent
Iva§cu Tiberiu - pentru
Meran $tefan Dan - pentru
Mihi3ilescu loan Bogdan - abtinere
Mircea Valentin - absent
Murg Ci3lin - pentru
Neagu Mihai - pentru
Nedelcu Costel - abtinere
Neme§ Carmen lonela - pentru
Nitu Robert Daniel - absent
Nicorescu Virgil - abtinere
Paduraru Alexandru - absent
Parvu Cosmin Gabriel - pentru
Popa Grigore loan - pentru
Popa Maria - abtinere
Potera§u Cornel - Constantin - pentru
Prioteasa Doru - pentru
Purcarea Sorin - pentiU
Raicu Mircea Cristian - pentru
Radoi Silviu George - pentru
Rizoiu Mircea - abtinere
Ro§eti George Adrian - absent
Scarlat Horia - absent
Stan Ion - abtinere
Stan Nicu§or - pentru
Tanase Ion Gabriel - pentru
Toma Veronica - pentru



Tapardel Ana - Claudia - abtinere
Tica Horatiu - Florin - pentru
Untaru Virgil - pentru
Vladan Florin Laurentiu - pentru
Voicu Mihai - pentru

Sunt 33 voturi pentru $i 13 abtineri.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Acest proiect de hotarare nu a fost adoptat.

Domnul consilier general Purcarea Sorin
Vreau sa va fac 0 propunere simpla care tine numai de

operativitatea $edintei. Suntem abia la punctul doi $i a$ vrea sa va spun
urmatorul lucru, probabil ca la punctul trei $i patru se va cere din nou vot
uninominal.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Eu va propun 0 pauza de un minut pentru consultarea liderilor de

grup.
Domnul consilier general Purcarea Sorin
De acord, dar pot sa termin, domnul Murg?

Domnul consilier general lonut Popa
... ... ... asupra proiectelor atata timp cat PSD-ul nu voteaza Tn

aceasta zi proiectele de infrastructura pe Bucure$ti, propun amanarea lor
pentru ~edinta urmatoare. Respectiv cele legate de expropriere, punctele
3, 4 ~i5.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Deci domnul Popa, ca sa c1arificam, Tn urma discutiilor pe care

le-ati avut cu liderii partidelor politice, sau este punctul dumneavoastra
de vedere, ca datorita inconsistentei votului pana acum din punctul de
vedere al PSD-ului nu are sens sa continuam. Doriti amanarea punctelor
3,4 $i 5.

Domnul consilier general Giugula Doru
Domnule pre~edinte, pentru a fi Tnregistrat pe banda, vreau sa va

spun ca nu se poate admite aceasta propunere deoarece avem ordine
de zi votata. De asemenea va aduc aminte ca aici nu suntem Tn
dictatura, iar noi votam toate proiectele. Punctul de vedere ca este
consistenta ca este neconsistenta, ca :J~1;idL,!mneavoastra sa votam
Tntr-un fel ~inoi nu suntem de acord e~ ~\~llcev.a.;\.
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Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Domnul Giugula, este un punct de vedere personal. Atata vreme

cat ~i dumneavoastra aveti dreptul la opinii ~i eu am acelea~i drepturi.

Domnul consilier general Giugula Doru
Vreau sa va aduc aminte domnule pre~edinte, ca eu trebuie sa

vorbesc ~i dumneavoastra sa ma ascultati, dupa aceea spuneti ce aveti
de spus. Deci noi votam aceste proiecte, ca nu Ie votam cum vreti
dumneavoastra asta este altceva, dar nu faceti aprecieri de natura
jignitoare la adresa noastra.

Domnul consilier general lonut Popa
Aspectul cu "jignitoare" va define~te cum abordati problema Tn

aceasta zi. Aspectele jignitoare le-ati facut dumneavoastra la adresa
unor lideri ai PSD-ului implicati Tn administratia locala ~i care ~i-au
exercitat mandatul Tn plina legalitate, ati facut afirmatii asociate cu
atribute Tnfostul consiliu 2000 - 2004. Dumneavoastra ati participat ~i la
acel consiliu care nu I-ati votat ~i acum faceti acela~i lucru ~i a~a mai
departe. Asta este 0 constanta, v-ati identificat cu acest pasaj,
dumneavoastra ca partid votand nu. Este Tnregula.

Domnul consilier general Giugula Doru
Vreau sa va informez ca tot ce am spus Tn 2000 - 2004 se

confirma acum. Toate ilegalitatile facute Tnperioada aceea cum v-a spus
~i Primarul General, ies la lumina acum.

Domnul consilier general Purcarea Sorin
Dragi colegi, suntem Tntr-o ~edinta extraordinara, convocata din

cate am Tnteles tocmai pentru ca aceste proiecte de hotarare sunt de
urgenta maxima pentru cetateni. Nu yom da dovada de nici un fel de
seriozitate daca cerem retragerea, dupa ce acum 10 minute Ie-am
sustinut urgenta de a fi votate. Rog grupul PD-L sa regandeasca
strategia ~i sa mentina aceste proiecte pe ordinea de zi. Noi grupul PNL
ne yom mentine promisiunea de a Ie vota, dar rog grupul PD-L sa
reconsidere aceasta pozitie. Va multumesc.

Domnul consilier general Stan Ion
Domnule pre~edinte este 0 ~edinta extraordinara convocata de un

numar de 19 colegi, majoritatea de la PD-L. Eu nu mai Tnteleg nimic,
este un nonsens. Au pus pe ordinea de zi ni~te puncte pe care dupa
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aceea domnul Prioteasa a venit ~i a spus sa Ie scoatem pe acestea, de~i
au facut 0 convocare ~i 0 ordine de zi, acum ati propus vot nominal.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Domnul Stan, da, am Tnteles .

Domnul consilier general Stan Ion
... ... domnule ma lasati sa vorbesc? Parca sunteti un diriginte

exigent la ~coala. Lasa-ma sa vorbesc domnule .

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
........ ce este drept, la ~coala la mine nu ati fi fost elev.

Domnul consilier general Stan Ion
....... faci caracterizari, consistenta votului, ai rautati Tncap. lasa-ne

domnule sa vorbim.
Vroiam sa va spun domnule pre~edinte de ~edinta ca este

inadmisibil ca Tn momentul Tn care convocati 0 ~edinta extraordinara,
veniti scoateti ni~te puncte de pe ordinea de zi, impuneti un vot nominal
~i dupa aceea nu va mai convine. Haideti sa parcurgem ~edinta Tn
continuare a~a cum a-ti convenit, a~a cum dumneavoastra ati facut
regulile, iar referitor la domnul lonut Popa, colegul meu, unde este, ca nu
este, vreau sa Tidau 0 replica, Giugula nu a fost pe faza, grupul PD-L la
vremea respectiva ~i-a dat demisi a, el facea parte din grupul PSD ~i
spunea ea Tntr-adevar sunt anumite suspiciuni la pasajul acela ~ia stat 4
ani pana la sfar~itul mandatului. Nu cred ca este Tn masura el sa ne
spuna ce am facut bine ~i ce am facut rau la vremea respectiva.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Am ~i eu drept la replica. Domnul Stan, la ~coala la care a~ fi fost

eu profesor, dumneavoastra nu ati fi fost niciodata elev.
Domnul Giugula, este penibil, este penibil va exprimati ~i la

televizor .....

Domnul consilier general Stan Ion
....... bai baiete, la ~coala la care am fost eu, Lech Walesa

pre~edintele Poloniei nici macar ~coala mea nu a avut-o. Ma ce ~coala ai
avut tu, de te umfli atat? Extraordinar, e~ti atat de Tngamfat, e~ti atat de
plin de tine ,nu ti-e ru~ine?

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Poate faceti publica institutia Lacare ati fost,
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Domnul consilier general Stan Ion
Lech Walesa a fost electrician simplu §i a condus Polonia §i a

bagat-o In NATO. Ce dracului func~ie ai avut tu la §coala la care ai fost?

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Va rog sa va alatura~i lui Lech Walesa.
Domnul consilier general Stan Ion
Te rog eu frumos, ai un stillmpu~it de a conduce §edin~ele.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Domnul Stan, nu ma fo~a~i sa va elimin. Vorbi~i urat. Domnul Stan

va manifesta~i In concordan~a cu culoarea grupului din care face~i parte.
Sunte~i apropo, sunte~i foarte acordat cu grupul din care face~i parte,
100%.

Exista 0 propunere din partea domnului lonu~ Popa .

Domnul viceprimar Mircea Raicu
Vreau sa spun §i eu ceva. Am In~eles care este punctul

dumneavoastra de vedere, de aceea ca sa nu mai pierdem timpul nici
dumneavoastra, nici noi, nici ceilal~i, grupul nostru a propus scoaterea de
pe ordinea de zi, yom convoca 0 noua §edin~a extraordinara probabil
ma~i, cu aceea§i ordine de zi §i 0 yom face pana cand aceste proiecte
vor trece. Va mul~umesc.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Domnul Raicu, sa In~eleg ca va asocia~i propunerii domnului ..... ,

domnul Stan, va rog ave~i 0 rabdare ca sa c1arificam ce a propus domnul
Raicu. Domnul Raicu, va asocia~i propunerii domnului Popa de a scoate
de pe ordinea de zi punctele legate de infrastructura, punctele 3, 4 §i 5?

Domnul viceprimar Mircea Raicu
Da, exact, pentru ca este pierdere de timp, am vazut pozi~ia

PSD-ului, avem nevoie de 2/3, nu exista, pierdem timpul de pomana.

Domnul consilier general Stan Ion
Domnul pre§edinte, noi avem 0 ordine de zi §i sa In~eleg ca daca

nu va ies pronosticurile pe care Ie gandi~i va supara~i? Pai este
extraordinar ce propune~i, pai va aduc §i auzi~i domnule pre§edinte
va aduc decontul ca eu am venit de la Craiova pentru §edin~a asta sa Imi
deconta~i benzina.
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Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Domnul Stan am in~eles, mai sunt puncte pe ordinea de

zi asta propune~i? Propune~i.

Domnul consilier general Stan Ion
La ;;coala aia la care ai fost tu, e;;ti vai de steaua ta.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Domnul Stan, era 0 metafora, dar nu in~elege~isensu I cuvantului.

Domnul consilier general Georgescu Bogdan
Domnule pre;;edinte, grupul PD-L este atat de grabit sa piece

acasa, eu va propun sa Ii ajutam ;;i sa renun~am la toate punctele de pe
ordinea de zi. A;;a Ii scutim de 0 problema. Va mul~umesc.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
A~i propus sa scoate~i toate punctele de pe ordinea de zi?

Doamna consilier general Maria Roxana Cosma
Exista ni;;te propuneri din sala, va rog daca se poate pentru a

continua ;;edin~a propunerile tocmai facute sa Ie supune~i votului, iar
ulterior daca mai sunt de facut propuneri sa Ie supune~i ;;i pe acelea
votului. Haide~i sa dam drumul la ;;edin~a sa mergem in continuare .

- la ora 17.30 domnul consilier Grigorescu Robert a venit-
- la ora 17.30 domnul consilier Scarlat Horia a venit-

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Avem doua propuneri de scoatere de pe ordinea de zi a punctelor

de infrastructura ;;i de reprogramare pentru 0 ;;edin~a extraordinara, ma
refer la punctele 3, 4 ;;i 5. Este propunerea domnului lonu~ Popa ;;i a
domnului viceprimar Raicu.

Cine este pentru scoaterea de pe ordinea de zi a punctelor 3, 4 ;;i
5? Voturi pentru? 27 de voturi, impotriva? 13 voturi (Anton M., Boaja M.,
Campurean M., Draghici G., Georgescu B., Giugula D., Nedelcu C.,
Popa M., Rizoiu M., Stan I., Nicorescu V., Tapardel C., Mihailescu B.),
ab~ineri? 7 voturi (Scarlat H., Grigorescu R., Purcarea S., Potera;;u C.,
Meran D., Alexe F., Tanase G.).

Aceste proiecte au fost scoase de pe ordinea de zi.

Va supun la vot propunerea domnl,.llui Bogdan Georgescu, daca
v-o men~ine~i? De scoatere a tuturor punctelor de p.e ordinea de zi. Vre~i
sa Ie citesc pana la capat? . ':\
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Ale punctelor6, 8, 9,10,11,21,23,24,25,27,28,29,30,31,32,
33, 34, 35, 36, 37, 38, 39,40,41,42 pana la 47.

Aceasta este propunerea domnului Bogdan Georgescu, propunere
a grupului PSD.

Domnul consilier general Tica Horatiu
Inainte de a scoate ..... ok, referitor la punctul6 vreau sa ascultam ~i

punctul de vedere al firmei care a facut.. ..... , categoric, dar nu la punctul
6 vreau sa ma refer acum. Vreau sa ma refer la PUZ -urile pe care
domnul Bogdan Georgescu a propus sa Ie scoatem. Vreau sa va fac .
Tn consiliu sa ~ti~iexact cum stau lucrurile. Ordonan~a nr. 27/28.08.2008
stipuleaza ca Tn termen de 6 luni, adica Tn 28 februarie anul acesta
trebuie analizate toate proiectele de urbanism. Analizate Tnseamna
favorabil sau nefavorabil. Noi trebuie sa ne spunem un punct de vedere.
Daca Ie amanam, riscam sa fim da~iTnjudecata.

Domnul consilier general Georgescu Bogdan
Domnul Tica, Tnca 0 data va spun, eu am venit cu 0 propunere Tn

Tntampinarea propunerii dumneavoastra. Nu vrem sa va rapim programul
pe ziua de astazi. Daca tot vre~i sa face~i 0 ~edin~a extraordinara
saptamana viitoare nu vad nici un impediment Tn a discuta aceste
PUZ-uri saptamana viitoare. Mul~umesc.

Domnul consilier general Stan Ion
II rog pe domnul Secretar General al Primariei sa Ii dea un raspuns

domnului Tica ~i sa explica~i consiliului care este procedura cu aceste
PUZ-uri ~i de ce ajung foarte tarziu sa fie puse pe ordinea de zi ~i dupa
aceea suntem pu~i la impuse sa Ie votam.

Domnul Secretar General Tudor Toma
Prevederea Ordonan~ei 27 este ca toate PUZ-urile care depa~esc

limitele prevazute Tn aceasta ordonan~a, limite care devin efective de la
data de 1 martie trebuie supuse aprobarii sau pot fi aprobate, acestea
sunt date tehnice pe care vi Ie poate spune un arhitect, nu Ie ~tiu pe
dinafara pentru ca nu sunt de specialitate. Deci Tn contextul Tn care Ie
scoatem nu este nicio problema, dar Ie putem supune dezbaterii.

Domnul pre?edinte de ?edinta Murg Calin
Trecem la propunerea domnului Georgescu de a elimina toate

punctele de pe ordinea de zi.
Cine este pentru? 14 voturi, voturi Tmpotriva? 35 de voturi, ab~ineri

o voturi.
Aceste puncte au r~rdinea de zi.
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Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotarare
privind interzicerea amplasarii suporturilor publicitare de tip piasa
pe suprafetele imobilelor de pe raza Municipiului Bucure§ti.

La acest punct, dore~te sa ne prezinte un punct de vedere
compania Clear Channel Romania S.R.L.

Domnul Mihai Gabriel
Sunt directorul general al Clear Channel Romania. In primul rand

vreau sa va multumesc pentru faptul ca ne-ati acordat acest drept la
cuvant. A~a cum ~titi cu totii suntem interesati de imaginea acestui ora~,
industria Tmpreuna cu arhitectii ~i cu autoritatile locale au lucrat Tncepand
din anul 2005 la un proiect de hotarare pentru un regulament pentru
toata publicitatea din Bucure~ti ~i dintr-o data a aparut aceasta
interzicere a unui singur mijloc de publicitate, lucru care ni se pare cel
putin discriminatoriu. Exact acest lucru ne este repro~at de UE Tn ceea
ce prive~te tara noastra, Tnsensul ca nu se elaboreaza ni~te reguli clare
pentru toti agentii economici ~i numai interdictii selective de acest fel
care defavorizeaza sau favorizeaza anumite categorii. De aceea
investitorii sunt reticenti Tn a investi Tntr-un c1imat Tn care nu este posibil
sa faci planuri de afaceri pe termen lung. Intr-o perioada de criza ca cea
Tn care ne aflam este inoportuna 0 astfel de abordare atat timp cat
afecteaza semnificativ taxele la bugetul de stat, taxele la bugetele locale,
locuri de munca ~i toate consecintele aferente, asociatii de proprietari,
altiaRef!ti. t:lconomici cu servicii conexe. Trebuie sa ~titi ca piata de
publicitate la'il-iveILiI Buclire~liulOn3'f()st de-40:000:0GOanul tFecut.· Cu
referire la imaginea de ansamblu a ora~ului Tn care locuim, care este
unul dintre motivele importante invocate pentru elaborarea acestei
hotarari, cred ca ar fi indicat sa ne Tntrebam cum arata toate aceste
fatade pe care vrem sa Ie protejam, de cate ori au fost ele renovate Tn
ultimii 20 de ani, cine s-a Tngrijit de ele, cum se dau autorizatii de
construire ~i alte lucruri de genul acesta. Consider ca Tn loc sa luam 0
masura distructiva, ar fi mult mai bine sa luam ni~te masuri constructive
~i astfel v-am propune amanarea acestui proiect ~i v-am sugera ca Tn
locul acestei masuri sa ne conjugam eforturile pentru elaborarea unui
regulament de publicitate care sa avantajeze toate partile implicate ~i
care sa fie echitabil pentru toata lumea, atat pentru primarie cat ~i pentru
firmele de publicitate implicate. Nu Tn ultimul rand a~ vrea sa va spun ca
Tn afara acestor me~uri publicitare, panze publicitare pe care acum ar
trebui sa Ie interzicem exista foarte multe alte suporturi publicitare care
sunt pe domeniul public, acestea fiind pe domeniul privat care s-au
ca;;tigat prin licitatii foarte vechi ~i c;lU ·fost prelungite pe zeci de ani cu
acte aditionale fara nici un fel de licifatie. Ultimul este cazul EPA Media
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care ~i-a prelungit contractul cu 10 ani anul trecut intre cele doua tururi
de scrutin pentru statiile RATB.

Mie personal nu mi se pare aceasta decizie de interzicere 0
urgenta maxima pentru cetateni a~a cum a fost ea formulata pe ordinea
de zi a acestei ~edinte extraordinare.

Domnul consilier general Georgescu Bogdan
Domnul Mihai Gabriel, ~titi ca va adresati Consiliului General al

Municipiului Bucure~ti? Ne-ati vazut cumva mai pro~ti? Scuzati-ma, dar
in momentul de fata aproximativ 90% din me~urile publicitare montate pe
fatadele c1adirilor ~i ale blocurilor din Bucure~ti sunt fara autorizatie de
construire. Dumneavoastra vorbiti in momentul de fata de bani la bugetul
de stat. Care bani domnule? Banii pe care dumneavoastra nu ii platiti ~i
in mod ilegal montati aceste me~uri pe fatadele blocurilor? Nu. Din acest
motiv va spun ca grupul PSD va vota pentru aceasta hotarare de
consiliu. Este inadmisibil ceea ce se intampla in momentul de fata in
Bucure~ti cu toate firmele de publicitate. Este inadmisibil evaziunea
fiscala care se intampla in momentul de fata in Bucure~ti, evaziune pe
care 0 fac firmele de publicitate.

Domnul consilier general Tica Horatiu
Stimati colegi, in cursul zilei de astazi chiar m-am bucurat ca a

venit domnul director de la firma de publicitate. In cursul zilei de astazi
am primit 0 adresa la secretariat cum ca proiectul de hotarare de consiliu
va fi contestat de firmele de publicitate pe motiv ca nu respecta Legea
nr. 52 a transparentei ~i ca nu a stat pe site 0 luna de zile. Probabil la ce
avocati au s-ar putea sa ca~tige. Nicio problema, II vom pune ~i pe site
sa stea 0 luna de zile ~i atunci sa vedem ce mai faceti. Oar vreau sa va
mai spun un lucru. De hotararea C.G.M.B. nr. 22/1997 ati auzit?
Regulamentul de publicitate.

Domnul Mihai Gabriel
Este vorba de acel regulament prin care pe domeniul public se

amplaseaza tot felul de mijloace publicitare in strada, in trafic cu
nerespectarea tuturor regulilor de circulatie ~i a~a mai departe. Este
vorba de acela~i regulament? Am auzit de el.

Domnul consilier general Tica Horatiu
$i il respectati?

Domnul Mihai Gabriel
In mare masura da.

./ .'. \
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Domnul consilier general Tica Horatiu
Eu vreau sa va explic, sa va intreb pentru ca to~i colegii mei sa aiba

o imagine de ansamblu asupra activita~ii de publicitate in Bucure~ti ~i in
special a cear~afurilor care se amplaseaza pe , nu am treaba cu
ca.l~an~I~._Am treaba cand veni~i cu un cear~af ~i pune~i omului in fa~a
geamului acel cear~af, luandu-i dreptul de a vedea strada. Asta ma-
intereseaza.

Domnul Mihai Gabriel
Domnule consilier, sunt de acord cu dumneavoastra, dar pe

dumneavoastra va deranjeaza un panou publicitar care este montat in
Pia~a Unirii in trafic? Nu va deranjeaza acel panou publicitar care
este ?

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Vi s-a adresat 0 intrebare, a~i raspuns, v-a adresat ~I domnul

Georgescu. Domnul Mihai Gabriel, nu facem un dialog.

Domnul Mihai Gabriel
Va pot garanta ca absolut toate taxele sunt platite la zi la stat,

platim taxe de publicitate, platim TVA, impozite pe profit, taxe la salarii ~i
tot ce este.

Domnul consilier general Tica Horatiu
Autoriza~ii de construire ave~i pentru toate cear~afurile acestea?

Domnul Mihai Gabriel
Pe 0 parte din cear~afurile acestea cum Ie numi~i dumneavoastra,

avem autoriza~ie de construire. Pentru cele pentru care nu s-a ob~inut

Domnul consilier general Tica Horatiu
$i restul sunt nelegale sa in~eleg. Daca sunt nelegale, ar trebui sa

sesizam ~i Administra~ia Financiara ~i Garda Financiara sa va faca un
control pentru ca daca nu au autoriza~ie risca~i sa va fie confiscate
venituri ~tia~itreaba aceasta?

Domnul Mihai Gabriel
Este in discu~ie pentru ca noi .am d.epus cereri pentru autorizarea

acelor reclame iar primariile de 'sec.tQr sau. Prima ria Capitalei nu au
raspuns In termen util acelor cer~;-I. "
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Domnul consilier general Tica Horatiu
Cate cear~afuri aveti dumneavoastra TnBucure~ti?

Domnul Mihai Gabriel
Cear~afuri nu avem, avem ni~te reclame publicitare care se

numesc me~un.

Domnul consilier general Tica Horatiu
Ok, cate me~uri?

Domnul Mihai Gabriel
........ peste un milion de euro anual.

Domnul consilier general Tica Horatiu
Cate locatii aveti?

Domnul Mihai Gabriel
In jur de 200.

Domnul consilier general Tica Horatiu
200? Inseamna 200 de blocuri, la care acoperiti geamurile, hai nu

la toate, dar probabil ca puneti ~i pe calcan. Vreau sa va asigur Tn fata
Consiliului General, retrag astazi proiectul meu de pe ordinea de zi,
astazi II pun Tndezbatere publica ~i va asigur ca peste 0 luna Tnacela~i
Consiliu General II dezbatem, conform ~i a legii nr. 52 cum sustineti
dumneavoastra.

Domnul Mihai Gabriel
Ceea ce a~ vrea eu sa dezbatem ~iar fi mult mai bine pentru toata

lumea .

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Domnul Tica, ati propus retragerea punctului de pe ordinea de zi?

Domnul consilier general Tica Horatiu
II las pe ordinea de zi ~i TIvotam. Ii supunem votului.

Domnul consilier general Dinca Dumitru
Domnul pre~edinte, Tnainte de a adresa 0 Tntrebare domnului

director va rog frumos Tncercati sa faceti putina ordine ca sa putem
termina ce avem de facut. ~n.;~ .•;.~

Domnule director, ~titi ca din 2b07 1r'l~epElndcu 01 ianuarie
Bucure~tiul este capital- europeana? $t[ti da? Dbmnule director, ati fost



Tn occident? A~i fost Tn America? A~i vazut asemenea cear$afuri
Tmpanzind tot ora$ul? $ti~i ce impresie Ti face turistului? Deci nu
bucure$teanului. Turistului care vine Tn Bucure$ti acele cear$afuri? Ca
oamenii T$iastupa vederea la strada pentru ca nu sunt corespunzatoare,
nu au ferestre domnule.

Domnul director, eu Tn decembrie 1989 nu am luptat ca
dumneavoastra sa ob~ine~iTnmod i1egal ni$te bani.

- ...

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Domnul Stan foarte scurt va rog, domnul Dinca a formulat 0

Tntrebare, daca dansul a vazut Tnalte ora$e europene asemenea me$uri.
Sa II lasam sa raspunda.

Domnul Mihai Gabriel
Da, am vazut Tn alte ora$e europene asemenea me$uri, dar a$

vrea sa Ti spun domnului Tica ca sunt de acord cu propunerea dansului
de a dezbate public acest subiect, dar nu numai pentru un singur mijloc
de publicitate ci pentru toata publicitatea "out door" Tngeneral $i mai mult
decat atat eu cred ca putem sa facem ceva ca sa ca$tige $i ora$ul $i
ceta~enii, sa strangem taxe $i 0 taxa pe mp la aceste me$uri.

Domnul consilier general Stan Ion
Vreau sa II Tntreb pe domnul director general, domnule ai impresia

ca suntem pro$ti aici Tnconsiliul acesta? Vreau sa va spun ca trai~i Tntr-o
mare eroare domnule. Dumneavoastra vre~i sa va dam posibilitatea sa
dezbate~i pe site un proiect pe care noi II avem astazi Tndezbatere? A~i
spus ca a~iavut 0 cifra de afaceri de 40.000.000 de euro.

Domnul Mihai Gabriel
Am spus ca ace$ti bani se Tncaseaza pentru publicitatea "out door"

din Bucure$ti.

Domnul consilier general Stan Ion
Ideea este ca noi suntem pentru proiectul care a fost ini~iat de

colegii de la PD-L din doua motive. Nu numai ca pun ceta~enii Tn
imposibilitatea de a avea lumina $i de a avea 0 intimitate ca T$i platesc
aer. Vreau sa va Tntreb, dumneavoastra a~i avut autoriza~ie de
construc~ie? A~i platit 0 taxa de acces la municipalitate sau la primaria de
sector?

Domnul Mihai Gabriel ,.
BineTn~eles, platim 3% din tot G~·se Tncaseaza pe publicitate catre

consiliul local plus toate taxele aferehte conform Jegilor.
~ t':;;' '
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Domnul consilier general Stan Ion
U:isati toate taxele astea. Taxa de acces ca ati pus pe 0

c1adire .

Domnul Mihai Gabriel
Sinelnteles. Aceasta taxa de acces de care spuneti dumneavoastra

reprezinta ni~te contracte cu asociatiile de proprietari

Domnul consilier general Stan Nicusor
Deci daca tot trecem ia vot, eu propun cea sustinut initial colegul

nostru Horatiu Tica sa avem 0 dezbatere publica pentru un regulament
In domeniu ~i dupa aceea sa votam In consecinta.

Domnul Secretar General Tudor Toma
Inainte sa II supuneti la vot, proiectul acesta are caracter de act

normativ, aducem ni~te reglementari general aplicabile la nivel de
societati de publicitate. Avand caracter de act normativ v-a~ propune sa
II lasati sa mearga In procedura de dezbatere, sa ajungeti la 0 concluzie
comuna cu societati1e sau cu reprezentantii societatilor de publicitate ~i
sa propuneti un proiect temeinic data viitoare ~i parerea
cetatenilor.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Domnul Tica propuneti retragere de pe ordinea de zi?

Domnul consilier general Tica Horatiu
Propunem retragerea ~i supunerea dezbaterii publice In cursul zilei

de astazi. Peste 30 de zile discutam.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Exista propunerea domnului Tica de retragere de pe ordinea de zi

a acestui punct.
Cine este pentru retragerea acestui punct de pe ordinea de

zi?majoritate de voturi, Impotriva? 11 voturi (Giugula D., Georgescu S.,
Stan I., Nicorescu V., Anton M., Tapardel C., Boaja M., Campurean M.,
Popa M., Nedelcu C., Rizoiu M.), abtineri? 0 voturi.

Acest proiect a fost retras de pe ordinea de zi.
Domnul Tica, va trebui sa iI puneti Tndezbatere publica.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de hotarare
pentru modificarea Hotararii CGMB·Qr-.423/2008 privind desemnarea
a doi reprezentanti ai CGMB in ·.C.omisia de analiza a dosareior
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solicitantilor de spatii cu alta destinatie decat aceea de locuinta
beneficiari ai Legii nr.341/2004.

Din aceasta comisie vor face parte doi consilieri generali. Eu II
propun pe domnul Atanasoaei Mihai ;;i pe domnul Dinca Dumitru.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Imi cer scuze, domnul Mircea Valentin s-a retras, domnul

Atanasoaei fusese deja numit In aceasta comisie, In locul domnului
Mircea Valentin II propun pe domnul Dinca.

Domnul consilier general Bogdan Georgescu
Grupul PSD nu are nicio propunere pentru aceste comisii, Ii lasam

pe cei de la PD-L sa Ii numeasca pentru ca am vazut ca Incepe sa Ie
placa.

- la ora 18.00 domnul consilier Stan Nicu;;or a parasit ;;edinta

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
II sustineti sa Inteleg tot pe domnul Dinca. Mai exista ;;i alte

propuneri pentru aceasta comisie? Nu. Am sa rog secretariatul sa faca
buletinele de vot.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de hotarare
privind desemnarea reprezentantilor Consiliului General al
Municipiului Bucure§ti ca membri in Comisia pentru analiza
solicitarilor privind exercitarea dreptului de preemtiune de catre
Municipiul Bucure§ti pentru imobile monumente istorice, precum §i
abrogarea Hotararii C.G.M.B. nr.306/2006.

Am sa va citesc proiectul In integralitatea lui. Se aproba
desemnarea ca membrii In comisia pentru analiza solicitarilor privind
exercitarea dreptului de preemtiune de catre Municipiul Bucure;;ti pentru
imobile monumente istorice urmatorii reprezentanti ai Consiliului General
al Municipiului Bucure;;ti. Pre;;edintele Comisiei economice buget
finante, pre;;edintele Comisiei patrimoniu, pre;;edintele Comisiei
Invatamant, cultura, culte, sport, pre;;edintele Comisiei urbanism ;;i
amenajarea teritoriului, pre;;edintele Comisiei juridice;;i de disciplina.

Art. 2 Hotararea C.G.M.B. nr. 306/2006 se abroga ;;i art. 3Direciiile
din cadrul aparatului de specialitate al Primarului General al Municipiului
Bucure;;ti ;;i persoanele desemnate la art. 1 vor duce la Indeplinire
prevederile prezentei hotarari.

Va supun la vot aceasta hotarare.
Cine este pentru? 25 de voturi, Impofriva? 9 voturi (Giugula D.,

Stan I., Georgescu B., Boaja M., Nedelcu C., Campurean M.,

~.



Nicorescu V., Popa M., Tapardel c.), abtineri? 2 voturi( Potera;;u C.,
Anton M.)

Acest proiect de hotarare a fost adoptat.

Domnul consilier general Giugula Doru
Nu este vot secret?

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Nu pentru ca se desemneaza pre;;edintele Comisiei juridice,

pre;;edintele Comisiei patrimoniu, nu este nominal. Cine este pre;;edinte
face parte din comisie.

Mergem la punctul nr. 10 proiect de hotan1re privind abrogarea
Hotararii C.G.M.B. nr. 404/2008 pentru modificarea anexei nr. 4 la
Hotararea C.G.M.B. nr. 257/2008 privind aprobarea unui schimb de
terenuri intre Municipiu! Bocure~ti ~i proprietatea privata a S.C.
MERIDIAN SUD S.R.L

Cine este pentru? 26 de voturi, impotriva? 0 voturi, abtineri? 19
voturi (Giugula D., Stan I., Georgescu B., Draghici G., Anton M.,
Boaja M., Campurean M., Popa M., Tapardel C., Nicorescu V., Nedelcu
C., Rizoiu M., Mihailescu B., Meran D., Potera;;u C., Purcarea S.,
Tanase G., Scarlat H., Grigorescu R.).

Acest proiect de hotarare nu a fost adoptat.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotarare
privind modificarea ~i completarea Hotararii C.G.M.B. nr ....

Dragi colegi avem 0 problema, inainte de punctul nr. 8 un
revolutionar vrea sa se exprime.

Domnul Simion Valter
Onorati consilieri, doamnelor, domnilor, domnule secretar, ma

numesc Simion Valter, vicepre;;edinte la Blocul National al
revolutionarilor din decembrie 1989, mai pe scurt BNR. Tin sa va anunt
ca BNR II sustine ;;i II va ajuta pe domnul Dinca in aceasta comisie.

Domnul de la Craiova imi pare rau trenul a plecat din dreptul
dumneavoastra, daca va grabiti lasati-ma sa vorbesc. Domnul de la
Craiova daca sunteti consilier la Bucure;;ti a;;teptati sa vorbeasca
Bucure;;tiul ;;i dupa aceea vorbiti dumneavoastra. Intrebati ce vreti
dumneavoastra. Eu va a;;tept. V-a;; ruga frumos, am un pic de respect
pentru dumneavoastra lasati-ma sa vorbesc ;;i eu.

Am sa rog aceasta comisie care s-a format sa i;;i intre in drepturi
cat mai repede pentru ca este inadmisil;)il..,de 19 ani stam pe la u;;ile
primariei din diverse motive: consilieri,. ha-rt6a~rhiva, chiar ;;i primarul,

primarul este ultimul, ca §i\con~~ilr( ~jr:J'r~I:.este p:mul ~
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Am 0 rugaminte la dumneavoastra, cei care veti face parte din
comisia la 341, sa va uitati pe Hotararea C.G.M.B. nr. 242 ~i sa se
modifice cateva puncte la ea. Sa se dea dreptul sa cumparam acest
spatiu ~i sa ne asociem. Nu toti revolutionarii au posibilitate ca unii care
au fost consilieri sau au fost pre~edinti de firme ~i toate astea sa I~i
cumpere spatiul. Vrem sa platim taxe la aceste .

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Stimate domn, am Inteles II sustineti pe domnul Dinca ,

aceasta comisie se face tocmai pentru ca ~tim ca aceasta problema este
importanta.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de hotarare
privind modificarea ~i completarea Hotararii C.G.M.B. nr. 202/2003
privind aprobarea transmiterii in folosin'a gratuita a terenurilor
proprietatea Municipiului Bucure~ti catre S.C. Grupul Editorilor ~i
Difuzorilor de Presa S.A. pentru 0 perioada de 49 de ani ~i
abrogarea Hotararii C.G.M.B. nr. 237/2008.

Daca sunt amendamente la acest punct.

Domnul consilier general Atanasoaei Mihai Cristian
Am un amendament care vizeaza mai mult forma, este pe tehnica

legislativa.
Propun ca art. 1 sa aiba urmatorul text: anexa b la Hotararea

C.G.M.B. nr. 202/2003 astfel -cum- a f-ostaprobata --p-rin-Hotar:area
C.G.M.B. nr. 23/2004 se completeaza cu activitatile mention ate In anexa
care face parte din prezenta hotarare. Este 0 chestie de tehnica
legislativa. Multumesc.

Doamna consilier general Maria Roxana Cosma
Af? propune introducerea unui ultim articol, art. nr. 6 cu urmatoarea

specificatie: prezenta hotarare va fi pusa In aplicare In conformitate cu
legislatia In vigoare.

Domnul consilier general Stan Ion
Platesc ceva taxe doamna Roxana? Platesc ceva taxe cei care Ie

dam aceste......... Platesc ceva taxe? Ca au bani. $tim cine vrea
chestiile astea. Sa nu ne mai ascundem dupa deget ca nu suntem
oligofreni. Platesc taxe? Cat platesc? Hai sa facem dublu fata de cat
plateau pana acum. Daca nu platea sa 0 facem dub!u , daca platea
putin sa facem dublu. Deci cat platesc domnule pre~edinte? Hai sa
introducem un articol. Daca sunt In zonel~ centrale facem 0 medie cat
este chiria pe un spatiu Intr-o zona centrala,· ca-k(ulam cat are baraca aia
de chio~c, CElare CatiVa\P ~i Tnmultim cu 25 sau 30 de euro ori cateva
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sute cat au ~i sa dea banii. Nu stabilim noi. Noi sa votam hotararea cu
mentiunea ca la ultimul articol pe care II punem noi, expertii, domnul
viceprimar cu expertii din primarie sa stabileasca ~i sa ne prezinte cat,
pentru ca pe 49 de ani Ie dai ~i nu Ie iei nici un ban sau sa
spunem cu achitarea taxelor In conformitate cu pretul zonei, pretul pietei
~ipretulla zi.

Doamna consilier general Cruceanu Elena
In raportul de specialitate se stipuleaza cuantumul taxelor. Este

prevazut la punctul1b din anexa 1 la Hotararea C.G.M.B. nr. 227 privind
stabilirea, este prevazuta ~i In preambul, privind stabilirea impozitelor ~i
taxelor locale In Municipiul Bucure~ti pentru anul 2009.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Aveti In corpul hotararii la art. 2 pentru activitati1e nou aprobate

prevazute In anexa nr. 1 se vor aplica taxele locale pentru utilizarea
temporara a locurilor publice de la punctul 1b din anexa nr. 1 a Hotararii
C.G.M.B. nr. 227/2008. Nivelul taxelor locale se stabile~te anual prin
Hotararea C.G.M.B.

Avem amendamentul domnului Atanasoaei.

Domnul consilier general Atanasoaei Mihai Cristian
Este 0 modificare pe tehnica legislativa.
Art. 1 Anexa b la Hotararea C.G.M.B. nr. 202/2003 astfel cum a

fost aprobata prin Hotararea C.G.M.B. nr. 23/2004 dupa care textul
curge. Este 0 modificare In sensul ca H.C.G.M.B. nr. 202 a fost aprobata
prin H.C.G.M.B. nr. 23/2004. Se precizeaza temeiullegal.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Va supun la vot amendamentul domnului Atanasoaei.

Cine este pentru? 33 de voturi, Impotriva? 0 voturi, abtineri? 12
voturi (Giugula D., Stan I., Georgescu B., Draghici G., Anton M.,
Boaja M., Campurean M., Popa M., Tapardel C., Nicorescu V.,
Nedelcu C., Rizoiu M)

Acest amendament a fost adoptat.
De asemenea doamna Roxana Cosma a avut un amendament.
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Doamna consilier general Maria Roxana Cosma
Am propus introducerea unui artiQ.QLnou, art. 6 care sa aiba

urmatorul conti nut: prezenta hot~raf~ A\t(:1":~~pusa In aplicare In
conformitate cu legislatia In vigoar1/ .-.' '>.,
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Cu asta am inch is amendamentul in privinta taxelor ~iimpozitelor.
Noi anual votam nivelul taxelor la Municipiul Bucure~ti prin Codul Fiscal
cum ar fi al Bucure~tiului. Deci taxele Ie fixam anual in urma votului, in
urma propunerii executivului ~i in urma votului nostru.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Va supun la vot amendamentul facut de doamna Roxana Cosma.
Cine este pentru? majoritate de voturi, impotriva? 0 voturi, abtineri?

o voturi.
Acest amendament a fost adoptat.
Va supun la vot hotararea cu amendamentele adoptate.
Cine este pentru? majoritate de voturi, impotriva? 0 voturi, abtineri?

1 vot (Boaja M. ).
Acest proiect de hotarare a fost adoptat.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi.

Domnul consilier general Stan Ion
Stimati colegi, faptul ca i-am dat in folosinta gratuita pe 0 perioada

de 49 de ani nu ne obliga sa ii dam ~i sa nu plateasca, deci vreau sa se
consemneze praiectul de hotarare viitor la prima ~edinta ordinara domnul
viceprimar ca Ie vom percepe ni~te taxe in functie de pretul zonei, cati
metri are .....

- domnul consilier general Grigorescu Robert a plecat -

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Trecem la urmatorul punct, proiect de hotarare pentru

modificarea Hotararii C.G.M.B. nr.177/2008 privind desemnarea unor
consilieri generali in Adunarea Generala a Asociatiei de Dezvoltare
Intercomunitara Bucure!}ti - IIfov (ADIBI).

Aici era domnul Razvan Murgeanu. Este vorba de domnul Razvan
Murgeanu care va fi inlocuit de domnul Raicu ~i este domnul Fuciu
Daniel care era prezent in calitate de lider de grup ~i care renunta in
favoarea doamnei Roxana Cosma.

Am sa rag secretariatul tehnic sa faca biletele, deci in locul
domnului Razvan Murgeanu, domnul Raicu ~i in locul domnului Fuciu,
doamna Roxana Cosma.

- domnul consilier general Stan Nicu~or-a revenit in sala -
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Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotarare
privind aprobarea planului urbanistic zonal Str. Vartejului nr.73A,
sector 5.

Cine este pentru? 31 de voturi, impotriva? 1 vot (Boaja M.),
abtineri? 10 voturi (Giugula D., Stan I., Georgescu B., Anton M.,
Nicorescu V., Draghici G., Campurean M., Nedelcu C., Rizoiu M.,
Tapardel C. ).

Acest proiect de hotarare a fost adoptat.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotarare
privind aprobarea planului urbanistic zonal Str. Tome§ti nr.10A,
sector 4.

Cine este pentru? 31 de voturi, impotriva? 0 voturi, abtineri? 11
voturi(Giugula D., Stan I., Georgescu B., Anton M., Nicorescu V.,
Draghici G., Campurean M., Nedelcu C., Rizoiu M., Tapardel C.,
Mihailescu B.).

Acest proiect de hotarare a fost adoptat.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotarare
privind aprobarea planului urbanistic zonal Splaiul Unirii nr.165,
sector 3.

Cine este pentru? 29 de voturi, impotriva? 1 vot (Giugula D.),
abtineri? 11 voturi (Stan I., Georgescu B., Anton M., Nicorescu V.,
Campurean M., Nedelcu C., Rizoiu M., Tapardel C., Meran D., Purcarea
S., Tanase G.).

Acest proiect de hotarare a fost adoptat.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotarare
privind aprobarea planului urbanistic zonal Str. Mihail Moxa nr.2-4,
sector 1-Extindere Hotel Moxa International.

Cine este pentru? 29 de voturi, impotriva? 0 voturi, abtineri? 14
voturi (Giugula D., Stan I., Georgescu B., Anton M., Nicorescu V.,
Campurean M., Nedelcu C., Rizoiu M., Tapardel C., Meran D.,
Purcarea S., Potera~u C., Mihaiiescu B., Papa M.).

Acest proiect de hotarare a fost adoptat.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotarare
privind aprobarea planului urbanistic zonal "Definirea regimului
tehnic al constructiilor supuse autorizarii in zonele protejate §i in
zonele de protectie ale monumentelor istorice in scopul protejarii
patrimoniului arhitectural §i urbanistic a unicipiului Bucure§ti-
etapa 1/2005" ,-, ,.' ~..~., ")
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Cine este pentru? 31 de voturi, Impotriva? 0 voturi, abtineri? 10
voturi (Giugula D., Stan I., Georgescu B., Anton M., Nicorescu V.,
Campurean M., Nedelcu C., Rizoiu M., Tapardel C., Mihailescu B.).

Acest proiect de hotarare a fost adoptat.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotarare
privind aprobarea planului urbanistic zonal Str. Axinte Uricariul
nr.11, sector 1.

Cine este pentru? 29 de voturi, Impotriva? 0 voturi, abtineri? 10
voturi (Giugula D., Stan I., Georgescu B., Anton M., Nicorescu V.,
Campurean M., Nedelcu C., Rizoiu M., Tapardel C., Mihailescu B.).

Acest proiect de hotarare a fost adoptat.

Proiect de hotarare privind aprobarea planului urbanistic zonal
Str. Emanoil Porumbaru nr. 41, sector 1.

Cine este pentru? 31 de voturi, Impotriva? 0 voturi, abtineri? 11
voturi. (Giugula D., Stan I., Georgescu B., Anton M., Nicorescu V.,
Campurean M., Nedelcu C., Rizoiu M., Tapardel C., Mihailescu B.,
Popa M.).

Acest proiect de hotarare a fost adoptat.

Urmeaza punctul 31 la care exista 0 solicitare de exprimare In fata
consiliului care a fost aprobata, este yorba despre proiectul de hotarare
privind aprobarea planului urbanistic zonal Bd. Expozitiei nr. 22-30,
sector 1.

Doamna Simona Stanescu
Ma numesc Simona Stanescu, sunt avocat ;;i reprezint In aceasta

seara pe domnul Cuptor Mihai, Ii reprezint interesele , nu $tiu ce
relevanta are In acest moment sa va dau asemenea detalii, acesta este,
numele, Mihai Cuptor, daca cineva ;;tie despre cine este yorba foarte
bine. Dupa cum ;;titi acest proiect prive;;te aprobarea PUZ-ului pentru un
teren situat Tn Bd. Expozitiei nr. 22-30, sector 1. Acest proiect a mai fost
pe ordinea de zi ;;i In ;;edinta trecuta, a fost respins, noi am depus ;;i
atunci chiar doua memorii cu privire la aceasta problema Invederand
faptul ca acest teren se afla Tnacest moment In litigiu, au fost contestate
titlul de proprietate atat al solicitanti1or Pascu Mihai Claudiu $i Pascu
Miruna, dar ;;i a persoanelor de la care ace;;tia au cumparat terenul.
Acesta este motivul pentru care ;;i astazi In aceasta ;;edinta ne opunem
aprobarii acestui proiect de hotarare de aprobare a PUZ. In acest sens
am depus un memoriu In urma cu doua zile Invederand acela;;i aspect,
vreau sa insist asupra faptului ca In acest moment titlul lor de proprietate
este contestat, terenul se afla In Iitigiu ;;i emit aprobarea unui PUZ, nu va
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mai avea 0 finalitate concreta. Finalitatea acestuia ar trebui sa fie
emiterea unei autoriza~ii de construire ~i dupa cum bine cunoa~te~i nu
este posibila emiterea unei autoriza~ii de construire In cazul In care
imobilul este In litigiu. Eu odata cu cererea de luare la cuvant am depus
~i toate Inscrisurile doveditoare, exista notarea In cartea funciara a
Iitigiului existent, am depus actele doveditoare ale litigiilor existente pe
rolul instan~elor din Bucure~ti. A~a cum spuneam deja am depus
domnului Murg toate actele doveditoare ale acestei probleme, exista
notat litigiul In cartea funciara, am depus Incheierile de notare, v-am
depus ~i cererile de chemare In judecata, exista chiar ~i 0 plangere
penala formulata, atat titlul de proprietate al so~ilor Pascu cat ~i a
persoanelor de la care ace~tia au cumparat, au fost Incheiate chiar
fraudulos. In acest moment noi solicitam sa suspenda~i orice fel de
emitere a unei aprobari, a unui aviz sau oricaror acte administrative In
legatura cu acest teren.

Domnul consilier general Atanasoaei Mihai Cristian
o scurta opinie ~i din partea comisiei juridice. Am luat act despre

cererea dumneavoastra, Insa comisia juridica a opinat ca pana la
pronun~area unei hotarari judecatore~ti definitive ~i irevocabile prin care
instan~a competenta anuleaza titlul peten~ilor, Consiliul General este pus
In situa~ia de a analiza cererea unui PUZ. Noi nu ne pronun~am pe fondul
cauzei, aici urmand ca instan~a sa I~i spuna cuvantul. Daca instan~a va
anula contractul de vanzare - cumparare pe principiul ca anularea actului
principal atrage anularea actelor retroactive noi suntem pu~i In situa~ia
de a aproba un act administrativ urbanistic ~i nu unul cu caracter juridic.
Aceasta a fost opinia Comisiei juridice. A~i cerut instan~ei suspendarea
PUZ-ului?

Doamna Simona Stanescu
Nu.

Domnul consilier general Atanasoaei Mihai Cristian
Oricat de multa dreptate am dori sa dam cuiva sau altcuiva .

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Trecem la vot. Va supun votului proiectul de hotarare privind

aprobarea planului urbanistic zonal Bd. Expozitiei nr. 22-30,
sector 1.

Cine este pentru? majoritate de voturi, Impotriva? 1 vot, ab~ineri? 4
voturi ( Potera~u C., BO?}~M., Stan N., Rizoiu M).

Acest proiect"deil6ta$re a fost adoptat.
./ .. ', ''7 \
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Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Trecem la urmatorul proiect, proiect de hotanlre privind

aprobarea planului urbanistic zonal ~os. Nordului nr.1428, sector 1
Cine este pentru? 27 voturi, impotriva? 0 voturi, ab~ineri? 11 voturi

(Giugula D., Stan I., Georgescu B., Anton M., Nicorescu V.,
Campurean M., Nedelcu C., Rizoiu M., Tapardel C., Mihailescu B.,
Popa M.).

Acest proiect de hotarare nu a fost adoptat.

Trecem la urmatorul proiect, proiect de hotarare privind
apr<;>Qareaplanului urbanistic zonal Str. Ecaterina Teodoroiu nr.9,
sector 1

Cine este pentru? 28 voturi, impotriva? 0 voturi, ab~ineri? 11 voturi
(Giugula D., Stan I., Georgescu B., Anton M., Nicorescu V., Campurean
M., Nedelcu C., Rizoiu M., Tapardel C., Mihailescu B., Popa M.).

Acest proiect de hotarare a fost adoptat.

Trecem la urmatorul proiect, proiect de hotarare privind
aprobarea planului urbanistic zonal Str. Antiaeriana nr.38, sector 5

Cine este pentru? majoritate de voturi, impotriva? 0 voturi,
ab~ineri? 1 vot (Boaja M.)

Acest proiect de hotarare a fost adoptat.

Trecem la urmatorul proiect, proiect de hotarare privind
aprobarea planului urbanistic zonal ~os. Gheorghe lonescu Sise~ti
nr.2, sector 1

Cine este pentru? 29 voturi, impotriva? 0 voturi, ab~ineri? 11 voturi
(Giugula D., Stan I., Georgescu B., Anton M., Nicorescu V., Campurean
M., Nedelcu C., Rizoiu M., Tapardel C., Mihailescu B., Popa M.).

Acest proiect de hotarare a fost adoptat.

Trecem la urmatorul proiect, proiect de hotarare privind
aprobarea planului urbanistic zonal Str. Italiana nr.18, sector 2

Cine este pentru? 27 voturi, impotriva? 0 voturi, ab~ineri? 12 voturi(
Tica H., Gorodea T., Giugula D., Stan I., Georgescu B., Campurean M.,
Nedelcu C., Rizoiu M., Tapardel C., Mihailescu B.,Purcarea S.,
Meran D.).

Acest proiect de hotarare nu a fost adoptat.
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Trecem la urmatorul proiect, Proiect de hotarare privind
aprobarea planului urbanistic zonal Str. Dornei nr.14, sector 1

Cine este pentru? 30 voturi, impotriva? 0 voturi, ab~ineri? 12 voturi
(Giugula D., Stan I., Georgescu B., Anton M., Nicorescu V.,\JX
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Campurean M., Nedelcu C., Rizoiu M., Tapardel C., Mihailescu B.,
Popa M., Scarlat H.).

Acest proiect de hotarare a fost adoptat.

Trecem la urmatorul proiect, Proiect de hotarare privind
aprobarea planului urbanistic zonal Str. Barajul Arge§jului nr.41-Str.
Epocii nr.26, sector 1

Cine este pentru? 30 voturi, impotriva? 0 voturi, abtineri? 11 voturi
(Giugula D., Stan I., Georgescu B., Anton M., Nicorescu V.,
Campurean M., Nedelcu C., Gorodea T., Tapardel C., Mihailescu B.,
Scarlat H.).

Acest proiect de hotarare a fost adoptat.

Trecem la urmatorul proiect, Proiect de hotarare privind
aprobarea planului urbanistic zonal Str. Hagi Ghita nr.89-91, sector
1

Cine este pentru? 30 voturi, impotriva? 0 voturi, abtineri? 12 voturi
(Giugula D., Stan I., Georgescu B., Anton M., Nicorescu V.,
Campurean M., Nedelcu C., Popa M., Rizoiu M., Tapardel C.,
Mihailescu B., Boaja M.)

Acest proiect de hotarare a fost adoptat.

Trecem la urmatorul proiect, Proiect de hotarare privind
aprobarea planului urbanistic zonal Str. Carol Davilla nr.21A-23-Str.
Thoma lonescu nr.4, sector 5

Cine este pentru? majoritate de voturi, impotriva? 0 voturi,
abtineri? 1 vot (Boaja M.)

Acest proiect de hotarare a fost adoptat.

Trecem la urmatorul proiect, proiect de hotarare privind
aprobarea p!anu!ui urbanisticzonal Str. ~coala Florea_sea nr.26,
sector 1

Cine este pentru? 28 voturi, impotriva? 0 voturi, abtineri? 13 voturi
(Giugula D., Stan I., Georgescu B., Anton M., Nicorescu V.,
Campurean M., Nedelcu C., Popa M., Rizoiu M., Tapardel C.,
Mihailescu B., Boaja M., Scarlat H.)

Acest proiect de hotarare a fost adoptat.
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Trecem la urmatorul proiect, proiect de hotarare privind
aprobarea planului urbanistic zonal Str. Sirenelor nr.49-63-
Str.Sabinelor n~66-70, sector 5

Cine este <p~ntru? 32 yoturi, impotriva? 0 voturi, abtineri? 12 voturi
(Giugula D., Stan I., Georgescu B., Anton M., Nicorescu V.,
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Campurean M., Nedelcu C., Popa M., Rizoiu M., Tapardel C.,
Mihailescu B., Boaja M.)

Acest proiect de hotarare a fost adoptat.

Trecem la urmatorul project, proiect de hotarare privind
aprobarea planului urbanistic zonal Str. Dobrogeanu Gherea nr.51,
sector 1

Cine este pentru? 29 voturi, Tmpotriva? 0 voturi, abiineri? 12
voturi(Giugula D., Stan I., Georgescu B., Anton M., Nicorescu V.,
Campurean M., Nedelcu C., Scarlat H., Rizoiu M., Tapardel C.,
Mihailescu B., Boaja M.)

Acest proiect de hotarare a fost adoptat.

Trecem la urmatorul proiect, proiect de hotarare privind
aprobarea planului urbanistic zonal Str. Dobrogeanu Gherea nr.44,
sector 1

Cine este pentru? 0 voturi, Tmpotriva? 0 voturi, abiineri? majoritate
de voturi

Acest proiect de hotarare nu a fost adoptat.

Trecem la urmatorul proiect, Proiect de hotarare privind
aprobarea planului urbanistic zonal Str. Dobrogeanu Gherea nr.76,
sector 1

Cine este pentru? 1 vot (Scarlat H.), Tmpotriva? 2 voturi (Duia N.,
Stan N.), abiineri? majoritate de voturi

Acest proiect de hotarare nu a fost adoptat.

Trecem la urmatorul proiect, proiect de hotarare privind
aprobarea planului urbanistic zonal Str. George Enescu nr.23 ~i
nr.25, sector 1

Cine este pentru? 1 vot (Scarlat H.), Tmpotriva? 1 vot (Stan N.),
abiineri? majoritate de voturi

Acest proiect de hotarare nu a fost adoptat.

Trecem la urmatorul proiect, Proiect de hotarare privind
aprobarea planului urbanistic zonal Str. Occidentului nr.53-55,
sector 1

Cine este pentru? 3 voturi (Scarlat H., Boaja M., Stan N.),
Tmpotriva? 0 voturi, abiineri? majoritate de voturi

Acest proiect de hotarare nu a fost adoptat.
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Rog Comisia de numarare ;;i validare sa Inceapa sa numere
voturile, iar pe de alta parte Ii rog pe colegi sa II asculte pe domnul
Melian, este domnul cu problema de data trecuta.



Registrul Comen;ului, sau SC APOLODOR CONSULT SA care exista pe
undeva prin Baia Mare.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Domnul Melian puteti sa fiti mai c1ar, ce banuiti dumneavoastra ca

s-a dat un PUZ inexistent? Acest PUZ exista.

Domnul Melian lulian
Acest PUZ avand la baza actele ilegale care sunt Tn numele unor

societati inexistente este nul de drept ~i nu T~i poate mentine
aplicabilitatea.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Puteti sa Tmi raspundeti ~i mie la 0 Tntrebare?

Domnul Melian lulian
lncazul Tn care-nuse pot In-drepta--aceste-erori-ar-atate mai sus

considerati plangerea mea prealabila ca procedura Tndeplinita pentru
atacarea Tn instanta a Hotararii C.G.M.B. nr. 14/28.01.2009 cat ~i a
Hotararii C.G.M.B nr. 359/13.12.2007 deoarece ambele hotarari Tmi
Tncalca dreptul de proprietate fiind prevazut Tn continuare pentru
expropriere de utilitate publica ~i reorganizare de drumuri, utilitate
publica care nu exista iar acest drum decat la blocul galben,
deoarece strada Nucetului ~i strada Bradetului sunt strazi Tnfundate care
duc la acest teren. In plus nu vreau sa mai Tntind discutia prea mult pot
face ~i dovada ca terenul este retrocedat fraudulos, dar aceasta este alta
discutie. Va multumesc.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Domnul Melian ramaneti ca s-ar putea ca unii colegi sa va puna

Tntrebari. Dumneavoastra vreti sa fiti expropriat, da sau nu?

Domnul Melian lulian
Nu vreau, nu am acceptat ~i nu am cerut niciodata, nu am avut nici

o negociere cu aceasta firma acre construie~te Tnzona. Repet nu accept
expropnerea.

Daca Tmi permiteti, prin aceasta plangere prealabila eu va rog sa
puneti capat la acest ~ir de procese, actualizati aceste falsuri daca se
mai pot sa T~i ia alt PUZ Tn numele adevaratului beneficiar ~i datii
coeficientii legali Tnzona.
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Domnul presedinte de .sedinta Murg Calin
Doriti sa fiti despagubit(je cineva care ar construi acolo?.\,\i'C\v -Z,"--=C7/" n



Domnul Melian lulian
Nu vreau nimic, vreau sa Imi ramana casa nu vreau sa fiu

expropriat. Vreau anularea PUZ-ului

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
PUZ-ul scotea strada de pe proprietate. Doamna Chiliman daca

poate sa ne dea cateva lamuriri.

Domnul consilier general Giugula Doru
Comisia de la Consiliu General sa faceti extras din procesul verbal

cu tot ce a spus domnul ~i cu documentele anexate ~i sa Ie dati la
Departamentul Juridic ~i la Directia de Urbanism sa ne de-a solutia sa II
repunem pe om In drepturile lui ~i la urmatoarea ~edinta care va fi
maine, poimaine sau cand va fi aceasta ~edinta sa aveti raspunsul
pregatit ~i sa ne dati solutia.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Doamna Chili man va rog 0 opinie.

Doamna Balaurea loana
Domnul Melian a venit ~i la noi la serVICIU ~i avem un raspuns

pentru dumneavoastra, pentru domnul Melian ~i pentru toata lumea. Este
punctul nostru de vedere Intr-adevar este 0 singura eroare, prezentul
aviz Inlocuie~te avizul nr., ~i este un aviz prost. Noi am depus la
Secretarul General 0 adresa prin care am dorit sa se elimine aceasta
eroare, alta eroare nu exista. Avizele pot fi luate de oricine care depune
o cerere. Categoric prin acel PUZ a fost scoasa strada de pe terenul
domnului. Singurul plan valabil ~i care are vreo importanta juridica este
planul de reglementari, este singurul indiferent cine este beneficiarul.

Domnul consilier general Giugula Doru
Domnul pre~edinte reiau Secretariatul Consiliului face adresa cu

extras din procesul verbal al ~edintei de astazi cu expunerea domnului
Melian, cu documentele anexate catre Directia Juridic ~i Directia de
Urbanism. Pentru urmatoarea ~edinta dan~ii ne fac un punct de vedere
scris In care I~i asuma raspunderea ca au rezolvat problema ~i ca omul
este In deplinatatea drepturilor de proprietate. Cine semneaza raspunde,
ca daca ne mai da In judecata domnul Melian sa ma duc Impotriva lui x
sau y, care ne minte, daca ne minte, daca este adevarat am Inch is
problema. Domnul pre~edinte sa supuneti al vot aceasta procedura.

;--. c-. .-
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Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Domnul Giugula, doamna Chili man sustine ca PUZ-ul pe care I-am

votat data trecuta Ii scotea omului de pe proprietate strada, dar mentine
o mica eroare materiala. Rugam insistent sa Indreptati aceasta eroare ~i
sa putem eventual, trece din nou prin vot un PUZ corect.

Doamna Balaurea loana
Am transmis adresa. PUZ-ul I-a platit APOLODOR pentru a

Indrepta aceasta gre~eala, este platit, este platit singurul aviz necesar
era cel de circulatie Intrucat toti ceilalti indicatori privind terenul
Apolodorului au ramas neschimbati. Avizul de pre-coordonare retele nu
cuprinde niciodata un sistem de retele viitoare, totdeauna arata daca,
terenul respectiv este afectat sau nu de vreo retea.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Doamna Chili man mai trebuie sa trecem acel PUZ prin vot? Mai

este necesar votul Consiliului?

Doamna Balaurea loana
Daca acea eroare se Indreapta din punctul nostru de vedere este

operational .....

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Ati auzit domnul Giugula?

Doamna Balaurea loana
Indiferent cine a depus cerea de aviz, indiferent cine a facut planul.

Arhitectul $ef a avizat $i Consiliul General a aprobat scoaterea strazii de
pe terenul domnului Melian.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Supun la vot Comisia de numarare sa fie una ~I aceea~1 cu

Comisia de validare.
Cine este pentru? majoritate de voturi, Impotriva? 6 voturi,

abtineri? 0 voturi

Comisia de numarare va fi una ~i aceea~i cu Comisia de validare.
Domnul Giugula va rog sa numarati voturile.

Domnul consilier general Giugula Doru
Am plecat.
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Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Va rog sa se consemneze ca este membru TnComisia de validare

§i nu T§iTndepline§te sarcina. Va rog, domnul Becheanu.

Domnul consilier general Becheanu Mihai Bogdan
Proces verbal al Comisiei de validare Tncheiat astazi 19.02.2009,

orele 19.00. S-au exprimat un numar de 39 voturi, voturi anulate 4.
Pentru doamna Cosma Maria Roxana voturi pentru 31, voturi Tmpotriva
4. Pentru domnul Mircea Raicu voturi pentru 34, voturi Tmpotriva 1.

Se desemneaza ca reprezentan~i ai Consiliul General al
Municipiului Bucure§ti TnAdunarea Generala a Asocia~iei de Dezvoltare
Intercomunitara Bucure§ti IIfov urmatorii: Cosma Roxana Maria §i Mircea
Raicu Cristiano

Proces verbal al Comisiei de validare Tncheiat astazi 19.02.2009,
orele 19.00. S-au exprimat un numar de 42 voturi, voturi anulate O.
Pentru domnul Dinca Dumitru 31 de voturi pentru, Tmpotriva 11 voturi.

Se desemneaza ca reprezentant ai Consiliul General al
Municipiului Bucure§ti Tn Comisia de analiza a dosarelor solicitan~ilor de
spa~ii cu alta destina~ie beneficiari al Legii 341/2004 domnul Dinca
Dumitru.

Domnul Presedinte de sedinta Murg Calin
Cu aceasta declar Tnchise lucrarile §edin~ei extraordinare a

Consiliului General din data de 19.02.2009.
$edin~a s-a Tncheiat la orele 19.00.

Inlocmil
M. Anghel /
F. Colroba9 /!'j
A. Preoleasa

SECRETAR GENERAL
MUNICIPIULUI BUCURE$Ti

Toma Tudor-v-- """"':;;z:-..-

Verifical
$ef Birou

Redaclare Hotan3ri C.GMB
P~aru Mariana
I • I" ,,'t' A
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